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ACTA NÚM.1 
EL DIA 23 DE GENER DE 2025. 

1A CONVOCATÒRIA 
 

 
A la molt Lleial Ciutat d’Olot el dia 23 de gener de 2025 a les 6 de la tarda es reuneix al 
Saló de Sessions d’aquesta casa consistorial el Ple de l’Ajuntament sota la presidència 
del Sr. JOSEP BERGA I VAYREDA, amb objecte  de celebrar sessió ordinària, 
pública i  de primera convocatòria  que correspon al dia d’avui. 
 
Hi assisteixen els regidors,  Srs./es : Estanis Vayreda i Puigvert (JUNTS-CM), 
Gemma Canalias i Rafel (JUNTS-CM), Agustí Arbós i Torrent (JUNTS-CM), 
Immaculada Muñoz i Díaz (JUNTS-CM), Aniol Sellabona i Aguilera (JUNTS-CM), 
Neus Domènech i Oller (JUNTS-CM), Jordi Güell i Güell (JUNTS-CM), Jordi 
Gasulla i Flavià (CUP-AMUNT), Sílvia Pagès i Serarols (CUP-AMUNT), Daniel 
Dorca i Clarà (CUP-AMUNT), Bruna Cañada i Roca (CUP-AMUNT), Josep Guix i 
Feixas (PSC-CP), Marina Alegre i Martínez (PSC-CP), Jaume Mir i Bagó (PSC-CP), 
Ermel Solà i Puigvert i Aranda (PSC-CP), Josep Quintana i  Caralt (ERC-AM), 
Laila El Gamouchi i Darras (ERC-AM), Isaac Crivillés i García (ERC-AM), Jordi 
Rubio i Estartús (ACTIVEM) i Daniel Plana i Farjas (VOX). 
 
Hi assisteix la interventora,  Sra. Isabel Vilà Centrich. 
 
Actua com a secretari, el Secretari accidental, Sr. Miquel Torrent i Compte. 
 
 

1. - APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 
 
S’aprova per unanimitat l’acta de la sessió plenària ordinària de 19 de desembre de 
2024. 
 
Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=912.0 
 

 
 

2. - DESPATX OFICIAL 
 

El Sr. Alcalde obre el Ple de l’Ajuntament d’Olot de l’any. Dona la benvinguda a les 

regidores i regidors al Saló de Sessions i inicia el Despatx Oficial. 

 

El Sr. Alcalde proposa fer arribar l’agraïment del Ple a totes les persones, entitats i 

associacions que durant aquestes Festes han organitzat activitats.   

 

El Sr. Alcalde també destaca la bona resposta que ha tingut, un any més, el 

Campament i la Cavalcada de Reis. Trasllada l’agraïment de la Corporació als Catòlics 

que un any més s’han encarregat dels actes d’arribada dels Reis a la ciutat. Un 

agraïment que també fa extensiu a la Brigada Municipal, a la Policia Municipal, als 

membres l’Associació de Voluntaris i Voluntàries de Protecció Civil i a la resta de 

Serveis Municipals que han contribuït a fer-ho possible.  

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=912.0
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Un altre dels actes més destacats d’aquest inici d’any ha estat l’OP Fest, el concurs 

musical de les televisions locals. L’alcalde posa de relleu la bona organització de la 

Xarxa i d’Olot Televisió per triar els candidats a participar-hi. En aquest sentit, subratlla 

l’èxit aconseguit per en Marc Andurell, guanyador d’aquesta primera edició del concurs 

i el suport aconseguit de la ciutat i la comarca, a més de l’Escola La Quarta Paret amb 

en Jordi Massegur al capdavant. L’enhorabona a tots.  

 

El Sr. Alcalde proposa al Ple fer arribar la felicitació a la família Juncà, de Ca l’Enric, 

per haver-se convertit en finalista d’un dels premis del congrés gastronòmic Madrid 

Fusión. En Martí Juncà ha estat guanyador ha quedat seleccionat del premi Sala 

Revelació. Un reconeixement a la “tasca d’un professional jove per la seva capacitat 

per dirigir el servei a la sala de qualsevol restaurant”. 

 

Aquest 2025 Olot serà capital de la Sardana. L’alcalde fa una crida a les persones i 

entitats que vulguin organitzar actes amb motiu d’aquesta celebració que s’iniciarà 

aquesta primavera. Recorda que a finals de 2022, la Confederació Sardanista de 

Catalunya va proclamar “Olot, capital de la Sardana 2025” després de la moció que va 

aprovar per unanimitat el Ple a iniciativa de l’Agrupació Sardanista d’Olot, Flor de Fajol 

i l’Agrupació Sardanista de la Garrotxa. 

 

En l’apartat de condols, l’Alcalde expressa la seva consternació pels fets que han 

tingut lloc aquest dimecres al municipi de Sant Joan les Fonts. Trasllada el condol als 

familiars de la víctima i el suport de la Corporació.  

 

D’altra banda, el Sr. Alcalde proposa fer arribar el condol de la Corporació als familiars 

de Manel Descals, exprofessor de l’escola Cor de Maria que va morir fa unes 

setmanes. Aquests últims dies també ens ha deixat Mercè Flores, qui havia estat 

directora de l’Escola Bisaroques. Descansin en pau! 

  

El Sr. Alcalde informa del nombre de VISITES que ha mantingut des del darrer Ple, del 
dia 19 de desembre:  
 

- Particulars:  2 

- Entitats i altres organismes: 3 

 

Seguidament, el Sr. Alcalde dona compte de les ENTREVISTES amb diferents càrrecs 

de l’Administració que ha tingut des de la celebració del darrer Ple ordinari, del 19 de 

desembre:  

- Dimecres 22 de gener va  mantenir una reunió amb la Consellera Drets Socials i 

Inclusió, Mònica Martínez Bravo, que va visitar l’Ajuntament. Posteriorment, es 

varen traslladar a la residència Sant Jaume. 

 

A continuació, dona compte dels ACTES i REUNIONS a les quals ha assistit des de la 

celebració del Ple del passat 19 de desembre:  
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- Dijous 20 de desembre al matí va participar de diferents actes de  celebració del 

Nadal. A la tarda, va presentar el llibre sobre els Pastorets de Lluís Busquets i 

Grabulosa.   

 

- Dissabte 21 de desembre va assistir al concert de Marco Mesquida que va tenir 

lloc a la Sala El Torín.  

 

- Diumenge 22 de desembre va prendre part de la presentació del llibre de la 

Míriam López a les instal·lacions del Club Natació Olot. 

 

- Dilluns 23 de desembre, junt amb la regidora Gemma Canalias, va mantenir una 

reunió amb els mentors que assessoren els projectes d’emprenedoria de DinamiG. 

A continuació, es va dirigir al Casino on va saludar als representants de la Cambra 

amb motiu de la celebració del Nadal. Tot seguit, amb la regidora Imma Muñoz, va 

saludar el Nadal a la residència del Tura. 

 

- Dimarts 24 de desembre va assistir, amb la regidora Imma Muñoz, a la celebració 

del Nadal a la residència de la Caritat. 

 

- Dijous 2 de gener, acompanyat de diferents regidors, va visitar el Campament 

Reial. 

 

- Diumenge 5 de gener va assistir a la cavalcada dels Reis d’Orient. Va entregar la 

clau de la Ciutat a Ses Majestats, després de fer seguiment del recorregut que Ses 

Majestats pels diferents carrers del centre d’Olot.  

 

- Dilluns 13 de gener va entregar el cap de gegant a l’agent de la Policia Municipal 

d’Olot, Agustí Millan, amb motiu de la seva jubilació. 

 

- Dimarts 14 de gener va mantenir una reunió de seguiment amb els cossos de 

seguretat, Policia Municipal i Mossos d’Esquadra. 

 

- Dimecres 15 de gener va rebre la visita de diferents alumnes de 2n d’ESO 

de l’Institut Montsacopa que durant tota la setmana visiten l’Ajuntament. 

 

- Divendres 17 de gener va participar de la presentació del llibre, Transició i 

democràcia", de Josep Murlà que es va fer a l’Arxiu Comarcal de la Garrotxa. 

 

- Dimarts 21 de gener acompanyat dels regidors, Agustí Arbós i Laila El Gamouchi, 

va fer entrega d’un ram de flors a la senyora Margarita Agustí amb motiu de la 

celebració dels 100 anys. També hi va assistir el director dels Serveis Territorials a 

Girona d’Economia i Finances, Joan Martín Puntada.  

 
- Dijous 23 de gener va participar a les jornades sobre les polítiques d’habitatges, 

organitzades per l’Associació de Municipis de Catalunya i que es van dur a terme a 

Barcelona. 
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Intervencions: 
Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=944.0 

 
Intervé el Sr. Plana. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=1159.0 

 
Transcripció: “ Donar el condol a les defuncions i sumar-nos als premis citats.” 
 
Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=1180.0 
 

Transcripció: “Expressar els nostres agraïments i felicitacions a les entitats, a la família 
Juncà, Olot televisió etc.  Afegir que a final d’any es va disputar a Madrid el Campionat 
d'Espanya de Vòlei  i un equip femení de la ciutat en va quedar subcampiona. Sumar-
nos als traspassos esmentats i donar l’escalf a la família, al poble de les Planes i a la 
Unió Esportiva Olot per la pèrdua de l’Aniol Llach. I també, expressar el nostre condol 
a la família i amics pel traspàs de la Carme Güell, mare de la família Russet.  Fa 
poques hores a Sant Joan les Fonts una dona ha mort d'una manera violenta en mans 
d'un familiar. Malauradament, d’ençà un temps, el grau de violència està augmentant a 
la nostra comarca. Volem expressar el nostre condol a la família. A continuació, 
m'agradaria fer dues reflexions sobre dos temes. En primer lloc, és que Donald Trump 
s'ha proclamat per segona vegada president dels Estats Units. M’agradaria compartir 
una reflexió interessant de Pilar Rahola : “Moltes incerteses amb l'era Trump que ara 
comença, i amb molts prejudicis per part dels europeus respecte al seu gabinet. I, 
tanmateix, una certesa: l'era Trump pot canviar el paradigma del món. Els reptes els 
quals s'enfronta també ens afecten els europeus. El domini de Xina que Trump vol 
frenar d'alguna manera, ja veurem. Culminar els acords d'Abraham que canvien el 
paradigma d'Orient mitjà, si Israel i Aràbia Saudi signen o hi ha una resolució per la 
qüestió de Palestina, també pot canviar el món. I al final de la guerra d’Ucraïna que 
sembla que també és evident. Amb aquests tres reptes, sobre la taula, potser caldria 
obrir una mica el cap i veure si l'administració Trump és capaç de resoldre'ls o els 
empitjora. Aquest és el dubte, però la certesa és que canviarà el paradigma, per bé o 
per mal. No ho sabem.” També m'agradaria mencionar el discurs de la bisbessa de 
Washington, diu: “Permeti’m fer una última petició, senyor President. Milions de 
persones han depositat la confiança amb vostè. En nom del nostre Déu, us demano 
que tingueu pietat amb la gent del nostre país. Ara tenen por. Hi ha nens gais, 
lesbianes, transsexuals, de famílies demòcrates, republicanes i independents que 
temen per les seves vides. Les persones que recullen els nostres cultius i netegen 
edificis d'oficines, que treballen en granges i plantes d'embalatge de carn, els que 
renten els plats després que mengem en restaurants i treballen els torns de nit dels 
hospitals, pot ser que no tinguin la documentació en regle, però la gran majoria dels 
immigrants no són delinqüents. Paguen impostos i són bons veïns. Li demano que 
tingui pietat, senyor President, amb la gent de les nostres comunitats, els fills dels 
quals temen que els seus pares siguin deportats i que ajudi a aquells que se'n van de 
zones de guerra i persecució en les seves terres per trobar compassió i benvinguda 
aquí. Pel bé de totes les persones d'aquesta nació i del món, tingui pietat de tots 
d'ells”. 
En Segon lloc, aquest any és que commemora el 50è aniversari de la mort del dictador 
feixista i el criminal Francisco Franco. La dictadura franquista va ser un període de 
repressió política, social i cultural a Espanya. El règim de Franco es va caracteritzar 
per la concentració del poder en una sola figura. La supressió de les llibertats 
individuals i la persecució de qualsevol oposició política. Durant aquests anys, 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=944.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=1159.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=1180.0
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Espanya va viure sota un règim autoritari que va imposar una ideologia nacionalista, 
catòlica i militarista. La dictadura va suprimir les autonomies regionals, va censurar els 
mitjans de comunicació i va controlar l'educació per promoure els valors del règim. La 
repressió política va ser una constant durant tot el període franquista. Milers de 
persones van ser empresonades, torturades o executades per la seva oposició al 
règim. Els tribunals especials, com el Tribunal de Orden Público, van ser utilitzats per 
perseguir i castigar els dissidents. Malgrat la repressió, l'oposició al règim va anar 
creixent en molt temps. Moviments estudiantils, sindicalistes i polítics van lluitar per la 
democràcia i les llibertats. La mort de Franco, el 1975 va obrir la porta a la transició 
democràtica, un procés que va culminar amb la Constitució del 1978 i la instauració 
d'un sistema democràtic a Espanya. La dictadora franquista va deixar una empremta 
profunda en la societat espanyola, la memòria històrica i la conciliació de temes són 
temes encara presents en l'actualitat. És important recordar que aquest període, per 
evitar que es repeteixin els errors del passat. Però no oblidem, els franquistes, els 
feixistes i els ultranacionalistes són encara avui present. Una prova evident és la 
representació dels franquistes sota el nom de VOX a diverses institucions, i aquesta no 
és diferent. Siguem-ne conscients. Fem-ho per tots els que van perdre la vida en mans 
dels seus repressors, per tots els nostres avis i àvies i per la seva memòria.”  
 
Intervé el Sr. Guix. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=1598.0 

 
Transcripció: “Ens adherim a les seves felicitacions i els condols que ha expressat i 
faré una petita reflexió a l'entorn de la ciutat. El passat dimecres, va morir a l'edat de 
86 anys el senyor Josep González Paldre. Aquest senyor vivia en una casa de 
l'Ajuntament d'Olot, a la casa dels Closells. A l'entorn d'aquesta casa hi havia un plàtan 
i estava al costat d'una font. Abans quan la gent de la Cooperació sortia de treballar, 
sobretot els estius, anaven en aquest entorn a veure, a rentar-se i també a parlar, 
perquè hi havia l’ombra del plàtan. Aquest arbre va quedar afectat per la urbanització 
del carrer dels Desemparats i s’havia de tallar. Finalment, vam fer una proposta a 
SIGMA i es va trasplantar dins del pati dels Closells, i va poder viure. Però va viure 
gràcies a la perseverança d'aquest senyor que vivia allà que cada dia el regava i com 
aquell qui diu, quasi li parlava perquè el plàtan pogués viure. Per tant, és una petita 
anècdota d’una persona anònima però que també fan ciutat. I en tot cas, proposaria 
poder posar una placa a l'entorn de l'arbre, amb una petita llegenda que posés “Plàtan 
de la Cooperació”,  en memòria al Sr, Josep Gonzalez.” 
 
Intervé el Sr. Gasulla. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=1708.0 
 

Transcripció: “En primer lloc, sumar-nos els condols i també totes les felicitacions. En 
segon lloc, aquest any es compleixen 50 anys de la mort del dictador Francisco Franco 
i també volem recordar i homenatjar a totes aquelles persones que durant el 
franquisme es van jugar la vida, per defensar la democràcia i la llibertat, sovint en 
condicions extremadament dures i patint una repressió ferotge. Alhora també hem de 
ser honestos i reconèixer que la transició, lluny de ser tan modèlica, com alguns 
afirmen, va tenir greus ombres. Tal com explica l'actua alcalde de Girona, Lluc Salellas 
i Vilar, en el llibre “El franquisme que no marxa”, les elits econòmiques, polítiques i 
mediàtiques, que van ser beneficiades per la dictadura, van mantenir els seus 
privilegis durant la transició i moltes d'elles continuen ocupant espais clau de poder 
avui en dia. A més, no s'han jutjat mai els crims del franquisme. Un fet que contrasta 
amb els processos de memòria històrica i de reparació que han impulsat altres països 
en situacions similars. 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=1598.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=1708.0
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Per tant, no podem parlar de democràcia plena mentre no fem justícia amb les 
víctimes, desmuntant aquests privilegis i trencant definitivament amb el llegat del 
franquisme.” 
 

Intervé el Sr. Quintana. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=1816.0 
 

Transcripció: “Sumar-nos al condol a la família i a tot el poble de Sant Joan les Fons 
per l'assassinat que es va produir ahir. També a la família de la Sra. Flores que havia 
estat mestre i directora del Greda.  I com a regidor de Cultura, també felicitar Marc 
Andurell i la família Juncà que aquests dies han portat el nom d'Olot i han rebut 
reconeixements.” 
 
Intervé el Sr. Dorca. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=1857.0 
 

Transcripció: “Agrair la felicitació que ha fet el Sr. Alcalde i felicitar-lo també perquè ha 
set avi i reivindicar la importància dels avis i àvies en aquesta societat que estem tots 
tan ocupats.” 
 
 

3. - DECRETS 
 
Tot seguit es dona compte dels decrets de l’Alcaldia dictats des de l’últim Ple, del 
2024LDEC004305 al 2025LDEC000158.  
 
Intervencions: 
Intervé el Sr. Solà. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=1955.0 

 

• Adjudicar el servei de redacció de document urbanístic per a la delimitació de 
l’Àrea de conservació i rehabilitació del Nucli Antic. 

 

Respon el Sr. Güell. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2299.0 

 
Transcripció: “Es tracte de definir l’àmbit. S’ha agafat una zona més àmplia en el qual 
es va desenvolupar el Pla Integral d’accions de millora.” 
 
Intervé el Sr. Alcalde.  
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2333.0 

 
Transcripció: “Encara no tenint el treball definitivament completat, però hi ha un 
instrument com el PIAM del nucli antic,  on es delimita una determinada àrea. Però 
ara, estem delimitant l’àrea del projecte de regeneració del nucli antic i l’estem 
ampliant, introduint zones com el C. Fontanella, l’antic hospital Sant Jaume, C. Sant 
Miquel i alguna zona de Sant Francesc que quedaven fora del PIAM. En la propera 
sessió de seguiments els hi podrem explicar amb més detall.” 
 
 
 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=1816.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=1857.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=1955.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2299.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2333.0
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Intervé el Sr. Solà. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=1983.0 

 

• Ordenar l’inici dels treballs pel compliment de la sentència número 791, de 23 
de novembre de 2017, del TSJC (Secció Tercera de la Sala del Contenciós 
Administratiu). 

 
Respon el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2763.0 
 

Transcripció: “Es tracta d’un litigi entre veïns per les deficiències en la construcció 
d'una finca d’Olot. En el cas que aquesta persona no executi aquest enderroc 
voluntàriament, com a Ajuntament, tenim la obligació subsidiària d’iniciar l’inici dels 
treballs. El que fem doncs, és iniciar aquests treballs per ordre de la jutgessa i veurem 
com acaba perquè fa anys que dura.” 
 
 
Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2048.0 

 

• Adjudicar servei d’aixecament de núvols de punts, virtualització d’espais i 
elaboració de planimetries – edifici Nucli Antic. 

 

Respon el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2626.0 

 

Transcripció: “En aquests moments El Palau de Vallgornera és una peça 
importantíssima del nucli antic i forma part de l'àmbit del projecte de regeneració del 
nucli antic. Necessitem aquest document perquè ens puguin fer una valoració del que 
podria valer aquesta finca.” 
 
 
Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2071.0 
 

 

• Adjudicar subministrament en règim de lloguer, muntatge i desmuntatge d’un 
escenari per a la celebració de la Festa dels Reis de 2025. 

 

Respon el Sr. Sellabona. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2692.0 
 

Transcripció: “ Li faré arribar l'import exacte del lloguer. Fa dos anys es va valorar la 
opció de compra però es va veure que no era possible perquè l’import era molt gran. 
Sempre estem atents si surt una bona oportunitat per poder-lo adquirir, no només per 
utilitzar-lo per les activitats de Nadal sinó també per Festes del Tura, perquè llavors si 
estaríem parlant de donar-li un rendiment molt interessant.” 
 
 
 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=1983.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2763.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2048.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2626.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2071.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2692.0
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Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2092.0 

 

• Adjudicar servei de suport dels servidors DELL-EMC R640 i de la CABINA 
UNITY. 

 

 
Intervé la Sra. Domènech. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2979.0 
 

 

Transcripció: “Es va fer una actualització de manteniment del hardware del servidor de 
l’Ajuntament.” 
 
 

Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2115.0 

 

• Aprovar justificació de la subvenció per concurrència activitats lleure. 
 
Respon el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2878.0 

 
Transcripció: “Es tracte de justificacions de subvencions. Aquests dies des 
Departament d’Intervenció hem estat tractant aquest tema perquè veiem un 
relaxament del món associatiu de la ciutat alhora de presentar les justificacions. 
Entenem que la feina administrativa per moltes entitats és feixuga, però ens trobem 
encara al mes de gener resolent justificacions de subvencions que s’han atorgat a 
principi de l’any anterior perquè s’han presentat just abans d’acabar l’any. En aquí 
tenim un marge de millora i hauríem de mirar de justificar-les dintre l’any natural.” 
 
 
Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2990.0 

 

Transcripció: “ Hi hauria la possibilitat d’incorporar el nom de l’entitat a qui va dirigida la 
subvenció en el títol del decret?” 
 
 

Intervé la Sra. Cañada. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2143.0 

 

• Adjudicar la contractació del subministrament i col·locació d’un conjunt 
d’aparcaments de bicicletes per ubicar a Can Joanetes. 

 
Respon el Sr. Clivillés. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2508.0 
 

 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2092.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2979.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2115.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2878.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2990.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2143.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2508.0
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Transcripció: “ Es tracte d’una prova que està fent el tècnic de mobilitat en relació a 
diferents models d’aparcaments de bicicletes, però ho confirmaré amb ell i els 
informaré.” 
 

 
Intervé la Sra. Cañada. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2162.0 

 
• Aprovar el Reglament del registre municipal d’habitatges desocupats amb 

caràcter permanent de l’Ajuntament d’Olot. 
 

Respon el Sr. Güell. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2412.0 
 

Transcripció: “ Tornem aprovar inicialment aquest reglament ja caducat i així poder 
procedir a articular novament tots els expedients dels habitatges desocupats i per tant 
aplicar el recàrrec d’IBI als habitatges desocupats.” 
 
Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2452.0 

 
Transcripció: “Aquest és el decret que va provocar una confusió en el Ple anterior 
perquè s’havia aprovat però encara no sortia en la relació de decrets.” 
 
 
Intervé la Sra. Cañada. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2173.0 
 

• Finalitzar l’encàrrec temporalment les funcions pròpies de lloc de treball d’oficial 
1a manteniment d’instal·lacions esportives, atesa la reincorporació del titular de 
la plaça. 

 

Respon el Sr. Sellabona. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=3019.0 

 
Transcripció: “Es tracte de la reincorporació del cap de manteniment de les instal·lacions 
esportives que hem tingut de baixa.” 
 
 
Intervé la Sra. Cañada. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2190.0 

 

• Autoritzar muntatge de jocs (la xarranca, tres en ratlla...) al carrer dels Sastres 
els dies 21, 22, 23 i 24 de desembre. 

 

 
Respon el Sr. Sellabona. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2265.0 

 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2162.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2412.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2452.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2173.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=3019.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2190.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2265.0
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Transcripció: “Era una activitat programada dins el programa d’activitats de Nadal, 
però encara no en tenim cap balanç.” 
 
Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2292.0 

 

Transcripció: “Mirarem de fer-li un balanç.” 
 

 
Intervé la Sra. Cañada. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2211.0 

 

• Aprovar justificació subvenció d'activitats de foment de la cooperació, l'educació 
pel desenvolupament, l'enfortiment de les entitats socials. 

 

Respon el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2878.0 

 
Transcripció: “Es tracte de justificacions de subvencions. Aquests dies des 
Departament d’Intervenció hem estat tractant aquest tema perquè veiem un 
relaxament del món associatiu de la ciutat alhora de presentar les justificacions. 
Entenem que la feina administrativa per moltes entitats és feixuga, però ens trobem 
encara al mes de gener resolent justificacions de subvencions que s’han atorgat a 
principi de l’any anterior perquè s’han presentat just abans d’acabar l’any. En aquí 
tenim un marge de millora i hauríem de mirar de justificar-les dintre l’any natural.” 
 

 
Intervé la Sra. Cañada. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2230.0 
 

• Aprovar preu final de les actuacions de millora a la plaça de braus d'Olot- 
modificat 2. 

 
Respon el Sr. Arbós. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2585.0 

 

Transcripció: “Són les actuacions que es van dur a terme al llarg de l'any passat,. Van 
tenir una primera fase de col·locació de portes anti-pànic per als accessos de les 
sortides d'emergència i de la tanca per evitar possibles caigudes que hi pogués haver 
a l'Arena. Un cop finalitzades les actuacions es fa la revisió final del preu i del 
tancament de l'obra.”  
 

 
Intervé la Sra. Cañada. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2242.0 

 

• Contractar un oficial 1a pintor adscrit a la brigada mitjançant contracte laboral 
temporal per acumulació de tasques durant tres mesos. 

 

 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2292.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2211.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2878.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2230.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2585.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2242.0
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Respon el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2536.0 

 
Transcripció: “Es tracte d’una plaça de pintor de la brigada que inicialment l’havia 
guanyat un treballador de la casa, però finalment s'ha quedat a l’Ajuntament.  Aquesta 
plaça doncs, l’ha acabat ocupant el següent de la llista que havia superat les proves de 
selecció.” 
 

 
4. - JUNTA DE GOVERN 

 
S’informa dels acords adoptats per la Junta de Govern Local des de la darrera sessió 
plenària. 
 
Intervencions: 
Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=3076.0 
 

 

• Aprovar l’adhesió a la Xarxa Catalana pel Dret del Temps. 
 
Respon el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=3396.0 

 
Transcripció: “Aquesta adhesió no suposa cap cost per l’Ajuntament, li faré arribar els 
detalls del document.” 
 
 
Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=3093.0 

 
 

• Aprovar la valoració final del contracte de les obres de millora a la Plaça Móra i 
als carrers Hospici i Antoni Llopis d’Olot, en el marc del programa d’ajudes per 
l’enfortiment de l’activitat comercial en zones turístiques del Ministeri 
d’Industria, Comerç i Turisme, mitjançant el Pla de Recuperació, Transformació 
i Resiliència, finançat per la Unió Europea – Next Generation EU. 

 

• Aprovar la valoració final del contracte mixt de les obres i subministrament per 
a la realització de les actuacions del projecte executiu de les inversions en via 
pública de dinamització comercial, turística i urbana d’Olot, des del centre 
històric, en el marc del programa d’ajudes per l’enfortiment de l’activitat 
comercial en zones turístiques Ministeri d’Industria, Comerç i Turisme, 
mitjançant el Pla de Recuperació, Transformació i Resiliència, finançat per la 
Unió Europea – Next Generation EU 

 
Respon el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=3423.0 

 
Transcripció: “Buscarem la documentació i li farem arribar perquè ara mateix no li 
sabem dir el cost exacte.” 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=2536.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=3076.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=3396.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=3093.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=3423.0
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Intervé el Sr. Gasulla. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=3127.0 

 

• Aprovar l’expedient, plec de clàusules administratives particulars i de 
prescripcions tècniques de la licitació per procediment obert del contracte del 
servei de redacció del Pla Local d’habitatge, i convocar licitació. 

 
Respon el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=3205.0 

 
Transcripció: “Hem estat molt de temps esperant que la Generalitat aprovés el Pla 
Territorial d'Habitatge aprovat el passat més de novembre, immediatament després el 
vam adjudicar.  Però això no vol dir que no haguem fet polítiques d’habitatge durant 
aquest temps, ho vol explicar Sr. Güell?” 
 
Intervé el Sr. Güell. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=3222.0 

 
Transcripció: “Ho ha resumit molt bé senyor alcalde. Hem estat esperant 5 anys que 
s'aprovés el Pla Territorial Sectorial de l'Habitatge de Catalunya perquè se’ns assigni 
els deures a fer per part dels ens locals. Sense aquesta planificació de la Generalitat 
els ens locals estem lligats de mans i peus. És aquest Pla Territorial que ens ha de 
fixar el sostre edificable per habitatge protegit, a partir de les previsions de creixement 
de la ciutat com també del creixement que puguin venir de les dinàmiques socials de 
país. Sense tenir aquest document era impossible planificar d'una manera coherent les 
nostres polítiques d'habitatge i era feina amb va. Per tant, ara toca redactar el Pla  
Territorial Sectorial de l'Habitatge i aquest ja està en procés de licitació. Evidentment,  
una de les bases importants d'aquest document serà la participació de tot el plenari, de 
totes les entitats socials, però també de les persones que segurament no es poden 
sentir representades dins de les diferents entitats que vetllen pel dret a l'habitatge. 
Intentarem doncs, fer una política de participació molt oberta a l'hora de redactar 
aquest document.” 
 
Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=3333.0 

 
Transcripció: “Aquest país necessita 300.000 habitatges en els propers 20 anys. Hem 
de ser capaços de trobar una manera més senzilla com fer rehabilitació o noves 
promocions. A Olot, a través del projecte de regeneració del nucli antic s’identifiquen 
prop d’un miler d’habitatges que es podrien mobilitzar en el propers 20 anys. Tant de 
bo siguem capaços però és una feina complexa i molt costosa.” 
 
 
Intervé la Sra. Alegre per demana que es corregeixi els assistents de la sessió de la 
Junta de Govern del dia 2 de gener de 2025. 
 
 
 
 
 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=3127.0
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5.1. - DONAR COMPTE AL PLE DEL COMPLIMENT EN RELACIÓ AL PERSONAL 
EVENTUAL 

Núm. de referència : X2025003333     
Núm. expedient: SG052025000001 

 
Vist l’expedient administratiu i antecedents corresponents, el president de la Comissió 
informativa del Ple, proposa al Ple l’adopció dels següents acords: 
 
Atès que la Llei 27/2013, de 27 de desembre, de racionalització i sostenibilitat de 
l’administració local, va modificar la Llei 7/1985 de 2 d’abril, exigint que trimestralment 
l’Alcalde informi al Ple del compliment de la limitació de personal eventual del que 
poden disposar els ajuntaments en funció del seu número d’habitants.  
 
Vist l’expedient administratiu i antecedents corresponents, l’Alcaldia, dona compte 
que:  
 
A gener de 2025, l’Ajuntament d’Olot compleix amb el que estableix l’article 104 bis de 
la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases de règim local, modificada per la 
Llei 27/2013, de 27 de desembre, de racionalització i sostenibilitat de l’administració 
local, tal com recull el següent quadre: 
 

Personal eventual màxim 

segons art. 104 bis 
7 

Personal eventual contractat 

a gener de 2025 
 

                    4 

Adscripció 
 

Serveis Generals 

 
 
La qual cosa es fa publica per a coneixement general. 
 
 
Intervencions: 
Presenta la proposta el Sr. Arbós i n’explica el contingut.  
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=3519.0 

 
Votació: 
 
El Ple se’n dona per assabentat. 
 
 

5.2.– INFORME DE MOROSITAT, QUART TRIMESTRE DE 2024. 
 
Núm. de referència : X2025002318     
Núm. expedient: TR032025000001 

 
Vist l’expedient administratiu i antecedents corresponents, el president de la Comissió 
informativa del Ple, proposa al Ple l’adopció dels següents acords: 
 
Primer: Donar compte de l’informe de morositat, que ara es descriu, emès per la 
Tresorera accidental d’aquest Ajuntament, 
 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=3519.0
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“INFORME DE LA TRESORERA DE L’AJUNTAMENT D’OLOT, SOBRE EL 

COMPLIMENT DE LA LLEI DE MOROSITAT DELS PAGAMENTS DUTS A 

TERME PER PART DE L’AJUNTAMENT I DINAMIG, DURANT EL QUART 

TRIMESTRE DE 2024. 

 
L’article 4.3 de la Llei 15/2010 de 5 de juliol, de modificació de la Llei 3/2004 de 29 de 
desembre, per la qual s’estableixen mesures de lluita contra la morositat en les 
operacions comercials, referent a la morositat de les administracions públiques, 
determina que els tresorers o, en el seu defecte, els interventor de les corporacions 
locals, elaboraran trimestralment un informe sobre el compliment dels terminis 
previstos en aquesta Llei per al pagament de les obligacions de cada entitat local, que 
inclourà necessàriament el número i la quantia global de les obligacions pendents en 
les que s’estigui  incomplint aquest termini determinat. 
 
L’article 33 del Reial Decret 4/2013 de 22 de febrer de modificació de l’article 4 de la 
mateixa llei 3/2004 de 29 de desembre, determina que el termini de pagament que el 
deutor ha de complir és: 
“2.- Si legalment o en el contracte s’ha disposat un procediment d’acceptació o de 
comprovació ..., la seva durada no podrà excedir de trenta dies naturals a comptar des 
de la data de recepció dels béns o de la prestació dels serveis. En aquest cas, el 
termini de pagament serà de trenta dies després de la data en què té lloc l’acceptació 
o verificació dels béns o serveis ...” 

 
El Reial Decret 635/2014 de 25 de juliol, desenvolupa la metodologia de càlcul del 
període mig de pagament a proveïdors de les Administracions Públiques i les 
condicions i el procediment de retenció de recursos dels règims de finançament, 
previstos en la Llei Orgànica 2/2012 de 27 d’abril, d’estabilitat pressupostària i 
sostenibilitat financera, 

 
En concret, l’article 5 d’aquest RD 635/2015, modificat pel Reial Decret 1040/2017 de 
22 de desembre, en establir el càlcul del període mig de pagament, esmenta que 
s’entendrà per nombre de dies de pagament, els dies naturals transcorreguts des de la 
data d’aprovació dels documents que acreditin la conformitat dels béns lliurats o 
serveis prestats fins a la data del pagament material per part de l’administració.  
 
Aquest informe és referit al quart trimestre natural de 2024, i detalla el volum total de 
pagaments (distingits entre els que s’han complert el termini legal i els que no), el 
volum total de pendent de pagament a últim dia del trimestre natural (distingit també 
entre els que es troben dins del termini legal de pagament i els que no) i el volum total 
de documents que, havent transcorregut més de 90 dies des del seu registre, no tenen 
l’obligació comptable reconeguda. 

 
En resum: 

 
AJUNTAMENT D’OLOT 

 4t 2023 1r  2024 2n  2024 3r  2024 4t  2024 

PAGAMENTS      

Termini de pagament des de la data de registre factura 29.46 29.85 29.33 32,87 31,57 

Termini de pagament des de la data conformitat factura 20.60 22.32 16.78 19,03 18,67 

TOTAL PAGAT dins el trimestre 4.628.164.08 4.823.257.23 4.353.229,18 4.247.482,47 4.999.047,17 

PENDENTS (a la fi del trimestre)      
termini mig pendent a la fi del trimestre (des de reg.fra.) 13.42 17.23 30.62 19,73 20,70 

TOTAL PENDENT DE PAGAMENT a final del trimestre 2.566.435.15 1.020.869.01 972.167,01 1.304.780,16 3.800.624,23 
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DINAMIG 

 4t 2023 1r 2024 2n 2024 3r 2024 4t 2024 

PAGAMENTS      

Termini de pagament des de la data de registre factura 18.40 22.29 21.87 20,52 19,87 

Termini de pagament des de la data conformitat factura 7.05 13.07 6.43 5,74 6,74 

TOTAL PAGAT dins el trimestre 86.605,36 34.672,28 48.939,79 38.417,89 87.030,84 

PENDENTS      
termini mig pendent a la fi del trimestre (des de reg.fra.) 10.95 28.78 16.06 13,66 19,95 

TOTAL PENDENT DE PAGAMENT a final del trimestre 12.951,98 11.594,01 6.065,37 2.567,56 200,68 

 
S’emet aquest informe, en compliment d’allò establert a l’article 4.3 de la Llei 15/2010 de 5 de 

juliol, de modificació de la Llei 3/2004 de 29 de desembre, per la qual s’estableixen mesures de 

lluita contra la morositat en les operacions comercials. 

 

Sens perjudici de la seva tramesa a la Junta de govern Local o la seva presentació al Ple de 

l’Ajuntament, aquest informe s’haurà de trametre, en tot cas, als òrgans del Ministeri 

d’Economia i Hisenda, en la forma establerta legalment.” 

 
Intervencions: 
Presenta la proposta el Sr. Arbós i n’explica el contingut.  
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=3542.0 

 
 
Votació: 
 
El Ple se’n dona per assabentat. 
 
 

6.1. - APROVAR LA MODIFICACIÓ DE LA PLANTILLA DE PERSONAL PER A 
L’ANY 2025. 

Núm. de referència : X2025002915     
Núm. expedient: RH122025000002 

 
El Ple de l’Ajuntament d’Olot en la sessió del dia 24 d’octubre de 2024 va aprovar la 
plantilla de personal de la Corporació per a l’any 2025 la qual es va publicar al Butlletí 
Oficial de la Província de Girona número 214 de 7 de novembre de 2024 exposant-la 
al públic durant el termini establert a la normativa vigent sense que es presentessin 
reclamacions i/o suggeriments. 
 
L’apartat V del preàmbul del Reial Decret-llei 9/2024, de 23 de desembre, pel que 
s’adopten mesures urgents en matèria econòmica, tributària, de transport i de 
Seguretat Social estableix que en aplicació de la previsió continguda en l’article 134.4 
de la Constitució Espanyola, la falta d’aprovació de la Llei de Pressupostos Generals 
de l’Estat per l’any 2025 determina la pròrroga automàtica de la Llei 31/2022, de 23 de 
desembre, de Pressupostos Generals de l’Estat per a l’any 2025 fins l’aprovació de la 
nova llei. 

 
L’article 20.Dos de la Llei 31/2022, de 23 de desembre, estableix que l’Oferta 
d’Ocupació Pública s’articularà a través de les següents taxes de reposició d’efectius 
 
L’Ajuntament d’Olot disposa d’una taxa del 125 per cent en la policia local. Durant el 
2024 hi ha hagut tres baixes de personal per jubilació, dues baixes de personal per 
excedència i una baixa voluntària de personal. La taxa de reposició d’efectius es 
distribuirà de la manera següent: 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=3542.0
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1. De les sis baixes de personal de policia que hi hagut a l’Ajuntament 
d’Olot durant el 2024 correspon: 

• Mantenir les sis places que han quedat vacants. 

• Aplicar el 0,25% sobre aquestes sis places obtenint 1,50 places 
noves.  

2. En aplicació de la taxa de reposició d’efectius per a la policia local es 
proposa crear una plaça nova d’agent i acumular el 0,50 restant a la 
plaça d’agent que ja tenim en plantilla al 10% de jornada. Aquesta plaça 
passarà al 60% de jornada.  
 

L’Ajuntament d’Olot disposa d’una taxa de reposició d’efectius del 120 per cent en els 
sectors prioritaris i del 110 per cent en els sectors no prioritaris. S’ha de tenir en 
compte que les baixes de personal funcionari d’habilitació nacional (interventor) no es 
poden comptabilitzar a efectes de la taxa de reposició d’efectius. Durant el 2024 hi ha 
hagut onze baixes de personal per jubilació i tres baixes de personal per excedència 
totes en sectors considerats prioritaris. La taxa de reposició d’efectius es distribuirà de 
la manera següent: 

 
1. La plaça d’auxiliar administrativa adscrita a l’àrea de Progrés Econòmic 

que ha quedat vacant per un canvi d’adscripció, s’amortitza de la 
plantilla de personal de l’Ajuntament d’Olot i es traspassa al Consorci 
Dinàmig.  

2. De les catorze baixes de personal que hi ha hagut a l’Ajuntament d’Olot 
durant el 2024 correspon: 

a) Mantenir les 14 places que han quedat vacants. 
b) Aplicar el 0,20% sobre aquestes 14 places, donat que totes són 

de sectors considerats prioritaris, obtenint 2,80 de places noves. 
3. En aplicació de la taxa de reposició d’efectius es proposa: 

a) Crear un plaça de tècnic/a mitjà/na informàtic adscrit l’àrea de 
Govern Obert i Administració Digital per donar servei a les 
seccions d’Organització i Processos i d’Informació del Territori en 
motiu de la propera jubilació dels caps d’aquestes seccions. 
Aquest fet comporta la necessitat de reorganització de les 
seccions  i de disposar d’un tècnic/a informàtic pel bon 
desenvolupament de les funcions encomanades. 

b) La 1,80 plaça restant queda pendent de decidir. Es farà constar 
en la propera modificació de plantilla de personal. 

 
Per acord el Ple es va nomenar al senyor Andreu Fontfreda Soy en règim de personal 
eventual per ocupar el lloc de treball de confiança i assessorament especial 
d’elaboració de dades i cartografies geogràfiques per a l’impuls al Projecte de 
Regeneració del Nucli Antic d’Olot, grup A2, adscrit a l’Àrea d’Alcaldia. 
 
Des de l’aprovació de la plantilla de personal per a l’any 2025 fins a data d’avui hi ha 
hagut diverses baixes de personal que afecten a la taxa de reposició d’efectius per a 
l’any 2025 i s’han dut a terme diversos processos selectius per cobrir definitivament 
places vacants que han provocat canvis en la plantilla de personal vigent. 
 
Atès que l’article 27 del Decret 214/1990, de 30 juliol, disposa que la plantilla es pot 
modificar amb posterioritat a l’aprovació del pressupost si es tracta d’establir nous 
serveis, ampliar, suprimir o millorar els existents, quan aquestes actuacions no puguin 
esperar l’exercici següent, com també si la modificació respon a criteris d’organització 
administrativa interna.  
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Vist l’informe tècnic emès per la cap de l’àrea de Recursos Humans de l’Ajuntament 
d’Olot de data 17 de gener de 2025. 
 
Atès que l’article 22.2.i de la Llei 7/19/85, de 2 d’abril, disposa que el Ple és l’òrgan 
competent per aprovar la plantilla de personal.  
 
Vist l’expedient administratiu i antecedents corresponents, el president de la 
Comissió informativa del Ple, proposa al Ple l’adopció dels següents acords:  
 
Primer.- Crear una plaça de personal funcionari, categoria agent, grup C, subgrup C1, 
nivell 13, adscrita a l’àrea de la Policia. 
 
Segon.- Acumular un 50% a la plaça d’agent de policia que ja està creada i consta en 
la plantilla de personal al 10% de jornada. Aquesta plaça passa a ser del 60% de 
jornada. 
 
Tercer.- Crear una plaça de personal funcionari, categoria tècnic/a mitjà/na informàtic, 
grup A, subgrup A2, nivell 13, adscrita a l’àrea de Govern Obert i Administració Digital.  
 
Quart.- Amortitzar una plaça de personal funcionari, categoria auxiliar administratiu/va, 
grup C, subgrup C2, adscrita a l’àrea de Progrés Econòmic atès que s’ha traspassat al 
Consorci Dinàmig.  
 
Cinquè.- Modificar la plantilla de personal de l’Ajuntament d’Olot per a l’any 2025 tenint 
en compte la creació de noves places, les baixes de personal i el canvis produïts per 
diversos processos de selecció.  
 
La plantilla de personal de l’Ajuntament d’Olot per a l’any 2025 queda configurada de 
la manera següent: 
 
 
 

 PLANTILLA DE PERSONAL 2025 GRUP PLACES VACANTS Observacions 

FUNCIONARIS         

Funcionaris d'habilitació estatal         

SECRETARIA A1 1 1   

INTERVENTOR A1 1 -   

TRESORER/A A1 1 1   

Escala d'administració general         

SUBESCALA TÈCNICA SUPERIOR A1 8 3  

SUBESCALA TÈCNICA MITJANS A2 8 2   

SUBESCALA ADMINISTRATIVA C1 8 2   

SUBESCALA AUXILIAR C2 18 6   

SUBESCALA AUXILIAR temps parcial C2 1 -   

SUBESCALA SUBALTERNA AP 1 1   

Escala d'administració especial         

Subescala Tècnica         

TÈCNICS SUPERIORS A1 4 -   

TÈCNICS MITJANS A2 10 3   

TÈCNICS AUXILIARS C1 2 1   
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Subescala  de serveis especials         

Policia Local         

SOTSINSPECTOR C1 1 -   

SERGENT C1 3 -   

CAPORAL C1 2 2  

CAPORAL C2 5 -   

AGENT C1 13 12  

AGENT C2 29 2   

AGENT temps parcial C2 1 1   

LABORALS         

TÈCNICS SUPERIORS A1 10 3   

TÈCNICS MITJANS/PROFESSORS A2 38 6   

TÈCNICS MITJANS/ PROFESSORS temps 
parcial 

A2 11 2   

ADMINISTRATIUS/DELINEANTS/EDUCADORES C1 50 4   

ADMINISTRATIUS/DELINEANTS/EDUCADORES  
temps parcial 

C1 9 2   

DIRECTOR ESPORTIU C1 1 -   

AUXILIARS ADMINISTRATIUS C2 22 -  

ENCARREGATS  C2 1 -   

PERSONAL QUALIFICAT OFICIS     C2 31 3   

ALTRE PERSONAL D'OFICI C2 1 -   

MONITOR ESPORTIU C2 1 -   

SUBALTERNS/VIGILANTS/CONSERGES/ 
SUPERVISOR PAVELLÓ 

AP 16 -   

SUBALTERNS/VIGILANTS/CONSERGES  
temps parcial 

AP 5 2   

SUBALTERNS/VIGILANTS/CONSERGES 
MUSEU DEL SANTS 

AP 1 -  

SUBALTERNS/VIGILANTS/CONSERGES 
MUSEU DEL SANTS temps parcial 

AP 1 -  

EVENTUALS: CÀRRECS DE CONFIANÇA         

TÈCNICS SUPERIORS A1 1 -  

TÈCNICS MITJANS A2 3 -   

 
Segon.- Publicar aquest acord de conformitat amb la legislació vigent i comunicar la 
modificació als òrgans competents de les diferents administracions. 
 
Intervencions: 
Presenta la proposta el Sr. Alcalde i n’explica el contingut.  
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=3630.0 
 

Intervé el Sr. Plana. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=3824.0 
 

Transcripció: “M’agradaria fer la reflexió que sempre estem pensant en ampliar la 
plantilla, però per una qüestió d’informàtica es podria pensar en reduir?” 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=3630.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=3824.0
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Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=3852.0 
 

Transcripció: “A la Junta de Portaveus se’ns va comentar que una de les voluntats 
d'aquest govern és no cobrir una plaça d'urbanisme per contractar un nou advocat 
urbanístic per ajudar un treballador que es jubila a final d’any i d’aquesta manera 
començar a formar-la. Però veien que l’Àrea d’Urbanisme manca personal no hi estem 
d’acord. Per altra banda, també veiem 20 places vacants i per tant no podem donar 
suport a aquesta modificació de plantilla.” 
 

Intervé la Sra. Alegre. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=3910.0 
 

Transcripció: “Ens abstindrem perquè entenem que és la seva manera d'organitzar 
l'Ajuntament. Però ens sobta que de capacitat limitada per contractar i que deixin 1,8 
places sense cobrir.”  
 
Intervé el Sr. Gasulla. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=3930.0 
 

Transcripció: “Moltes vegades ens han sentit demanar més personal i recursos per 
aquelles àrees de l'Ajuntament que atenen les necessitats més bàsiques de les 
persones. Fa anys que des d'aquest grup municipal i el moviment en defensa del Dret 
a l'Habitatge, demanem que es reforci l'Oficina d'Habitatge que està col·lapsada i no 
pot fer front a l'emergència habitacional provocada per l'especulació immobiliària i les 
males pràctiques de molts grans tenidors. La seva resposta sempre és la mateixa, que 
la llei els ho posa molt difícil per contractar. Doncs bé, avui observem que en l'aplicació 
de la taxa de reposició d'efectius es poden crear 2,8 places noves. Decideixen crear-
ne una per l'Àrea de Govern Obert i d'Administració Digital, però deixar 1,8 places 
pendents de decidir. Així doncs, poden o decideixen no fer-ho? Tenim el preu de 
l'habitatge disparat des fa una dècada. Desenes de famílies pateixen per no poder 
pagar el lloguer. Es perpetuen les discriminacions per motius racistes. Els bancs i els 
fons voltors mantenen centenars de pisos buits i aquells que lloguen, sovint, els tenen 
abandonats i incompleixen amb les seves obligacions com a arrendadors. M'he passat 
nou anys acompanyant a famílies en risc d'exclusió i conec com funcionen aquestes 
grans fortunes. Contracten mercenaris que es passen al dia assetjant presencialment i 
telefònica a famílies treballadores, exigint deutes impossibles de pagar i obligant-los a 
sortir de casa seva. El mínim que podem fer és reforçar el sector públic i que el 
pressing el comencin a sentir ells. Que no els surti gratis especular amb un dret 
fonamental. Per altra banda, reforcen la plantilla de la Policia Municipal, cosa que és 
necessari, però ens agradaria saber si aquesta nova plaça anirà a reforçar un model 
de policia reactiva i repressiva, o un model de policia preventiva i de proximitat que 
tingui presència i arrelament als barris. Creiem que tan important és reforçar aquest 
servei com és escollir bé quin model volem. Últimament, les decisions polítiques que 
s'han pres en aquest àmbit no han anat en la línia encertada.  
Finalment, una reflexió sobre la falta de personal. És cert que cal crear places noves i 
la llei espanyola ens ho posa molt difícil. Però també és cert que vostès tenen moltes 
places vacants pendents de cobrir. Hem comptabilitzat que tenim creades 20 places i 
mitja, però que no estan cobertes per ningú. Cosa que implica una sobrecàrrega de 
feina a la resta de treballadors municipals i un pitjor servei a la població. Per tots 
aquests motius hi votarem en contra.”  
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=3852.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=3910.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=3930.0
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Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=4150.0 

 
Transcripció: “Quan parlem de places vacants no vol dir que no estiguin cobertes i que 
no hi tinguem gent treballant. Estant cobertes per interins. Però potser mereix una 
explicació més detallada i prenc nota per explicar-los com funciona l’Àrea de Recursos 
Humans en aquest sentit. Malauradament no podem prescindir dels professionals en 
les àrees digitals perquè cada vegada són àrees que creixen més dintre l’Ajuntament. 
Per posar un exemple, tenim moltes dificultats per fer el manteniment de la web. 
També cada vegada ens comuniquem més d'una manera electrònica amb els nostres 
ciutadans. Per tant, es tracte d’una àrea que amb tota seguretat requerirà més nombre 
de places en un futur. A l’àrea d’Urbanisme, hi ha hagut una persona d’un determinat 
perfil professional que s'ha jubilat i tenim una altra persona de perfil professional de 
lletrat que es jubilarà a final d'any. El que farem és canviar aquesta plaça d’arquitecte i 
convertir-la amb una plaça de lletrat per poder escollir un lletrat que pugui conviure 
durant uns mesos amb el lletrat que actualment tenim perquè hi ha molta feina de 
traspàs d'informació de l'un a l'altra. I quan es jubili el lletrat tornarem a convertir la 
plaça per contractar un arquitecte. Ens a sembla important que dintre l’Àrea 
d’Urbanisme no quedi desatesa la part més jurídica i que no pugui haver-hi un traspàs 
d’informació. Pel que fa el nostre model de policia no és repressiu sinó preventiu per 
garantir el màxim la seguretat de la ciutat. No entenc gaire que parli d’un model de 
policia repressiva, no sé a què es refereix?” 
 
Intervé el Sr. Gasulla. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=4329.0 
 

Transcripció: “Crec que serà interessant si algun dia tenim un debat profund sobre el 
model de Policia que volem en un futur,  El model reactiu és aquell que es dedica 
apagar focs, però no va a les causes dels conflictes. El model preventiu és aquell que 
té una presència recorrent als barris i que coneix a la gent del barri. Quan s’estableix 
aquest tipus de relació tan la percepció del ciutadà, com la del Policia canvien 
totalment. Des de fa uns anys, s’ha promogut les unitat d’acció ràpid, però no la Policia 
de barri. Aquest no és el nostre model, però ens agradaria parlar-ne amb més calma.” 
 
 

Votació: 
 
Sotmesa la proposta a votació s’aprova amb 11 vots a favor (8 JUNTS i 3 ERC), 6 vots 
en contra (4 CUP, 1 ACTIVEM i 1 VOX) i 4 abstencions (4 PSC). 
 

 
7.1. - AUTORITZAR LA COMPATIBILITAT AMB L’EXERCICI UNA ACTIVITAT 
PRIVADA A UNA TREBALLADORA ADSCRITA A LES ÀREES DE FESTES I 

SERVEIS GENERALS 
Núm. de referència : X2025002574     
Núm. expedient: RH172025000003 

 
Vista la sol·licitud presentada per la senyora **** , en data 16 de desembre 2024, amb 
número de registre d’entrada E2024030653, en la qual demana la compatibilitat d’una 
segona activitat privada.  
 
Atès que la senyora **** , personal laboral interí d’aquest Ajuntament, categoria auxiliar 
administrativa, subgrup C2, adscrita mitja jornada a l’àrea de Serveis Generals i mitja 
jornada a l’àrea de Festes, té assignada una tipologia de jornada completa i que la 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=4150.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=4329.0
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dedicació per treballar per compte propi en una activitat privada de traductora es 
realitzarà fora de la jornada assignada a l’Ajuntament.  
 
Atès que actualment el lloc de treball que ocupa la senyora ****  en aquest Ajuntament 
no té assignat el factor d’incompatibilitat ni el de dedicació exclusiva o similar. 
 
Vist que la tipologia de la segona activitat no impedeix o menyscaba l’estricte 
compliment dels seus deures ni compromet la seva imparcialitat o independència ni 
supera els límits de remuneració establerts per la normativa vigent. 
 
Vist l’expedient administratiu i antecedents corresponents, el President de la 
Comissió Informativa del Ple de l’Ajuntament d’Olot, proposa al Ple l’adopció dels 
següents acords: 
 
Primer.- Autoritzar a la senyora **** la compatibilitat de l’activitat privada de traductora 
per compte propi amb una dedicació de 2 hores setmanals, distribuïda fora de la 
jornada de treball assignada en aquest Ajuntament, amb l’activitat que desenvolupa 
com a laboral de la plantilla d’aquest Ajuntament, categoria auxiliar administrativa, 
mitja jornada a l’àrea de Serveis Generals i mitja jornada a l’àrea de Festes, amb una 
tipologia de jornada completa. 
 
Segon.- Aquesta autorització restarà sense efecte en els supòsits següents: 

▪ Si la segona activitat impedís o menyscabés l’estricte compliment dels deures o 
en comprometés la seva imparcialitat o independència. 

▪ Si la segona activitat tingués alguna relació amb els assumptes que la persona 
conegui per raó de càrrec. 

▪ Si la dedicació horària de la segona activitat coincidís amb la jornada laboral. 
▪ Si al complement específic de la plaça que ocupa la senyora Romero Franco se 

li assignés una retribució en concepte de dedicació exclusiva i/o 
incompatibilitat. 

 
Tercer.- La senyora **** està obligada a posar en coneixement d’aquest Ajuntament 
qualsevol modificació que es produeixi en les condicions de la segona activitat 
declarada, així com quant al règim de cotitzacions. 
 
Intervencions: 
Presenta la proposta el Sr. Alcalde i n’explica el contingut.  
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=4399.0 

 
Votació: 
 
Sotmesa la proposta a votació s’aprova amb unanimitat. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=4399.0
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8.1. - APROVAR PROVISIONALMENT LA MODIFICACIÓ PUNTUAL DEL PLA 
D’ORDENACIÓ URBANÍSTICA MUNICIPAL DEL CARRER MACARNAU. 

 
Núm. de referència : X2024032400     
Núm. expedient: UPL12024000006 

 
Vist que el ple de l’Ajuntament, en sessió ordinària celebrada el dia 24 d’octubre de 
2024, va adoptar, entre d’altres, l’acord d’aprovar inicialment la Modificació puntual del 
Pla d'Ordenació Urbanística Municipal PMU 01.03 carrer Macarnau, redactada pels 
serveis tècnics municipals en data octubre de 2024. 
 
Vist que la referida modificació es va exposar al públic pel termini d’un mes amb la 
inserció del corresponent edicte al Butlletí Oficial de la Província de Girona núm. 234 
de data 5 de desembre de 2024, al Diari de Girona de data 4 de desembre de  2024, al 
tauler d’anuncis de la corporació i al web de l’Ajuntament. 
 
Vist que durant el període d’exposició al públic no s’han presentat al·legacions ni 
suggeriments de cap tipus. 
 
Vist el que disposen els articles 85 i 96 del Decret Legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, pel 
qual s’aprova el Text Refós de la Llei d’Urbanisme, modificat per la Llei 3/2012, del 22 
de febrer; i l’art. 117 del Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel qual s’aprova el 
Reglament de la Llei d’urbanisme. 
 
Vist l’expedient administratiu i antecedents corresponents, el president de la 
Comissió informativa del Ple, proposa al Ple l’adopció dels següents acords: 
 
PRIMER.- APROVAR PROVISIONALMENT la Modificació puntual del Pla d'Ordenació 
Urbanística Municipal PMU 01.03 carrer Macarnau, redactada pels serveis tècnics 
municipals en data octubre de 2024. 
 
SEGON.- TRAMETRE l’expedient als Serveis Territorials d’Urbanisme del 
Departament de Territori, Habitatge i Transició Ecològica de la Generalitat de 
Catalunya per a la seva aprovació definitiva, si procedeix. 
 

Intervencions: 
Presenta la proposta el Sr. Güell i n’explica el contingut.  
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=4437.0 
 
 

Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=4524.0 
 

Transcripció: “Arran del Ple de novembre, un veïns es varen posar en contacte amb 
nosaltres perquè no veien clar que s’aprovés aquest modificació, sense tenir en 
compte la possibilitat de construir en un futur un aparcament subterrani a la zona, 
perquè amb la realització del projecte de rehabilitació del barri vell podria augmentar el 
número d’habitants a la zona i per tant faltarien més aparcaments.” 
 
Intervé el Sr. Guix. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=4594.0 

 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=4437.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=4524.0
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Transcripció: “Nosaltres en l’aprovació inicial ja vàrem manifestar que no ho veiem 
clar. Ens repetim amb els arguments que vam donar el passat ple de novembre. A 
més, ara estem treballant amb el projecte de regeneració del nucli antic i amb la 
moratòria de llicència d’obres i establiments comercials. Per tant, aquest és un element 
que potser caldria tenir-lo en compte en el Pla regeneració del nucli antic. Estem 
d’acord que fer un pàrquing subterrani en aquesta zona no és convenient, però  
potser podíem haver negociat algun altre tipus de compensació per haver tret aquesta 
càrrega sobre la propietat. Bé ampliant el patí de l’escola o amb unes places 
d’aparcament per no molestar el trànsit del c. Macarnau en l’entrada i sortida dels nens 
de l’escola.” 
 
Intervé la Sra. Pagès. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=4671.0 
 

Transcripció: “Ens repetirem amb els arguments del passat ple del mes de el mes de 
novembre. Creiem que no cal un nou aparcament subterrrani en aquesta zona. En 
relació amb l'àrea privada, pensem que s'hauria pogut treballar amb algun nou conveni 
per tal d’obrir aquest espai a la població, per exemple generant un nou espai verd i 
esportiu al centre de la ciutat.” 
 
Intervé el Sr. Güell. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=4714.0 
 

Transcripció: “Coincideixo amb el Sr. Guix que això s’ha d'enquibir amb el projecte de 
regeneració del nucli antic,. Però ara mateix no podem improvisar cap solució. S’ha de 
fer una reflexió, si ha d’haver-hi un aparcament, si ha de servir per l’escola o si ha de 
servir d’espai lliure perquè en pugui gaudir tota la ciutat. Però aquesta reflexió no s’ha 
de fer en sessió plenària sinó en el projecte de regeneració del nucli antic perquè 
estem parlant d’actuacions amb molt d’impacte. Aro només calia a instàncies de la 
propietat deixar l’acord sense efecte i no estàvem en una situació de negociació 
perquè encara no s'ha de decidit què és farà. Per tant, això queda obert per un futur.” 
 
 
Votació: 
 
Sotmesa la proposta a votació s’aprova amb 12 vots a favor (8 JUNTS, 3 ERC i 1 
VOX), 5 vots en contra (4 PSC i 1 ACTIVEM) i 4 abstencions (4 CUP). 
 
 

9.1.- MOCIÓ D’URGÈNCIA DELS GRUPS MUNICIPALS DE LA CUP I ACTIVEM 
OLOT PER A DONAR SUPORT A LA BRESSOLA DE LA CATALUNYA NORD 

 
 
A continuació l’alcalde informa que s’ha presentat una moció posterior a la sessió de la 
Junta de Portaveus del dia 16 de gener 2025 i es debatrà la moció presentada abans 
que la pregunta per escrit del grup municipal del PSC. 
 
S’accepta incorporà d’urgència la moció dels grups CUP i ACTIVEM OLOT per donar 
suport a la bressola de la Catalunya Nord, amb 16 vots a favor (8 JUNTS, 3 ERC, 4 
CUP i 1 ACTIVEM), 1 vot en contra (1 VOX) i 4 abstencions (4 PSC). 
 
Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=4830.0 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=4671.0
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Núm. de referència : X2025004652     
Núm. expedient: SG022025000003 

 
Vist l’expedient administratiu i antecedents corresponents, el president de la Comissió 
informativa del Ple, proposa al Ple l’adopció dels següents acords: 
 
EXPOSICIÓ DE MOTIUS  
 
La Bressola és una xarxa d'escoles associatives catalanes a la Catalunya Nord, 
creada l'any 1976, amb l'objectiu principal de preservar i promoure la llengua i cultura 
catalanes mitjançant un ensenyament immersiu en català.  
 
Des de llavors, ha estat reconeguda pels seus bons resultats educatius i, en concret, 
per l'èxit del seu model d'immersió lingüística: tot i que la pràctica totalitat dels seus 
alumnes no tenen el català com a llengua inicial, l'aprenen ràpidament i l'adopten com 
a llengua d'ús social. Conjuntament amb les dues escoles Arrels de Perpinyà, són els 
únics centres d'educació obligatòria amb immersió en català en aquest territori.  
 
Actualment La Bressola la formen avui dia nou centres educatius, set escoles i dos 
col·legis, repartits per diversos municipis de la Catalunya Nord (Perpinyà, Nyils, Prada, 
el Soler, Sant Esteve, Pesillà i Canet de Rosselló). Compta amb uns 1.100 infants 
escolaritzats i ofereix una educació de qualitat que fomenta la llengua pròpia del 
territori, l'arrelament cultural i els valors de la diversitat i la inclusió.  
 
El govern d’extrema dreta de Louis Aliot a l’Ajuntament de Perpinyà ha retallat una 
subvenció de 60.000 euros del consistori. A més, els han incrementat les càrregues en 
forma d'impostos. La inflació desbocada dels últims anys, sumada a la manca d'ajuts 
de les administracions nord-catalanes, han evocat l'entitat a una situació crítica.  
 
El passat dimarts 14 de gener, l’entitat educativa va demanar ajuda urgent a 
l’administració francesa, avisant que corria risc de deixar de pagar sous i tancar 
centres. Tot seguit, diverses entitats i institucions d’arreu dels Països Catalans han 
respost la crida anunciant donacions per garantir-ne la viabilitat econòmica.  
 
La campanya iniciada per Òmnium Cultural va aconseguir 50.478 euros en 48 hores. 
El govern de la Generalitat ha anunciat que incrementarà la seva aportació en 150.000 
euros si aconsegueix aprovar els pressupostos. Diversos partits polítics, com Junts, 
ERC i CUP, també han anunciat diverses iniciatives per protegir l’entitat educativa.  
 
La Bressola necessita suport financer per continuar amb la seva important tasca 
educadora i cultural, especialment en un context de creixement i d'ampliació de la seva 
oferta educativa per respondre a la demanda creixent de famílies que volen educar els 
seus fills en català.  
 
La situació actual de la Bressola és crítica i es necessita un esforç col·lectiu per 
garantir la seva sostenibilitat a llarg termini. Els grups municipals que presentem 
aquesta iniciativa creiem que totes les entitats i institucions hem de mostrar unitat, 
solidaritat i fermesa per tal que les institucions nord-catalanes compleixin les seves 
responsabilitats amb la llengua catalana. 
 
Per tot plegat, els grups municipals de la CUP i Activem proposem a l’Ajuntament 
d’Olot l’aprovació dels següents acords:  
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ACORDS 
 

 
1. Que l'ajuntament d'Olot expressi el seu ferm suport a la tasca de la Bressola en 

la preservació de la llengua i cultura catalanes a la Catalunya Nord, reconeixent 
la seva contribució essencial a la diversitat cultural i lingüística del nostre país.  
 

2. Que s’aprovi fer un donació econòmica de 3.883,60 euros (0,10 euros per 
habitant) per part d’aquest consistori per donar suport a la Bressola i contribuir 
a la continuació de la seva tasca educadora i cultural, ajudant així a garantir el 
seu futur i la seva capacitat d'atendre més alumnes.  
 

3. Que es promogui una campanya de sensibilització a nivell local per donar a 
conèixer la realitat de la Bressola i la seva importància, fomentant la solidaritat i 
el suport de la població d'Olot cap a aquesta iniciativa.  
 

4. Que s'insti a altres institucions municipals i supramunicipals a seguir l'exemple 
d'Olot i a considerar contribucions similars per donar suport a la Bressola, 
creant una xarxa de suport que asseguri la continuïtat d'aquest projecte clau 
per a la nostra cultura i llengua.  

 
Intervencions: 
Tot seguit presenta la moció el Sr. Gasulla i n’explica el contingut.  
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=4897.0 
 

El Sr. Rubio llegeix els acords de la moció. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=5064.0 

 
Intervé el Sr. Plana. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=5143.0 
 

Transcripció: “Ens oposem a la tramitació d’aquesta moció per no tenir les 
característiques d’urgència. Atenent a la temàtica de la moció, la seva tramitació no és 
urgent i es podia esperar al Ple del mes de març com es va acordar a la Junta de 
Portaveus. Per altra, s’ha desautoritzat la Junta de Portaveus que va votar 
negativament al debat per la via d'urgència d'aquesta proposta. En quan a la moció, no 
ens correspon a nosaltres subvencionar econòmicament els problemes d'un altre país 
amb diners de tots els contribuents. La situació del conflent, el Rosselló i el Valllespir i 
la Cerdanya Francesa es deu a l'acció política anti-espanyola inspirada, entre altres, 
per el canònic Pau Claris.” 
 
Intervé el Sr. Mir. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=5297.0 
 

Transcripció: “Ens hem abstingut de la votació d’urgència perquè no tenim la suficient 
informació per valorar si aquesta urgència és justificada. En quan a la moció, tenim 
també poca informació amb el poc temps que hem tingut, donat a més que es tracte 
d’una escola de fora del nostre país. Es tracte d’una associació cultural que fa la funció 
d’escola a través d’escoles privades. I aquest element ens crea una certa preocupació 
perquè creiem que aquestes escoles haurien de formar part del sistema públic francès 
i no dependre de subvencions d’altres administracions. Es tracte d’una escola amb 50 
anys de vida i durant aquest temps no s’han fet els esforços suficients per incorporar-la 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=4897.0
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al sistema públic. Tot i l’aprovació d’avui d’aquest plenari creiem que s’hauria de 
buscar un solució definitiva. Des del PSC estem compromesos amb la defensa de la 
llengua catalana aquí i a fora. Segurament aquesta aportació de 3. 800€ no és la 
solució, però com a mínim és un gest de col·laboració encaixable dintre el pressupost 
municipal.”  
 
Intervé la Sra. Gamouchi. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=5482.0 
 

Transcripció: “ Votarem a favor perquè el nostre compromís amb la llengua catalana 
s'estén arreu del territori. En aquest moment crític hem de fer tot allò que estigui a les 
nostres mans, al nostre abast per defensar-la i garantir-ne la continuïtat. La Bressola 
és molt més que una xarxa d'escoles, és una institució vital pel futur del català a la 
Catalunya Nord. Un territori on a la llengua es troba en una situació de màxima 
fragilitat i on projectes com aquests són imprescindibles per revertir dècades de 
marginació lingüística i cultural. No podem oblidar que al llarg dels gairebé 50 anys de 
trajectòria, La Bressola ha estat un exemple d'èxit en la promoció de la llengua i en la 
consolidació del seu ús social en contextos adversos. La greu situació econòmica que 
travessa deriva en part de la manca de suport institucional a la Catalunya Nord i 
l’augment dels costos. Això ens obliga a actuar amb decisió, fermesa i sentit de 
responsabilitat. Donar suport a la bressola és també donar suport a una peça clau de 
la lluita per preservar i enfortir el català, no només en aquest territori sinó arreu. El 
català no és només un patrimoni viu que ens identifica i enriqueix com a poble, sinó 
també una eina clau de cohesió que ens uneix i ens dona la força necessària per 
avançar plegats cap a un futur millor.” 
 
Intervé el Sr. Gasulla. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=5587.0 
 

Transcripció: “A VOX aclarir-li que la via d'urgència és una via prevista  en el 
Reglament Orgànic Municipal i la pot utilitzar qualsevol grup. L'única condició és 
presentar una proposta abans de començar del Ple i que s'estimi la urgència. Per tant, 
entenc que no s'ha usurpat cap funció. Senzillament, hem utilitzat una via que potser 
no hi estem massa acostumats, però existeix. El PSC, dir-li que a nosaltres també ens 
agradaria que l'escola pública de l'Estat Francès i, per tant, també de la Catalunya 
Nord fos amb la llengua vehicular al català. Però l'Estat Francès, desgraciadament, té 
una llarga història en perseguir la diversitat lingüística i és la realitat que tenim 
actualment. Generacions de nord catalans han viscut amb vergonya la seva catalanitat 
per culpa d'aquestes polítiques uniformitzadores. La situació actual és la que és i els 
catalans del nord els toca autorganitzar-se per protegir el seu dret a ser escolaritzats 
en la llengua pròpia. No cal que digui que sempre que ens ho demanin ens tindran al 
seu costat.” 
 
Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=5654.0 
 

Transcripció: “Entenc que des del PSC hagin tingut diferents tipus d'opinió i per això 
agraïm el vot a favor de la moció. Bàsicament perquè el que ens uneix  és la llengua i 
la cultura catalana. Agrair també a JUNTS la sinceritat i el vot a favor.  Per nosaltres és 
molt important que a casa nostra els nou milions de persones que parlen el català, 
continuïn fent-ho lliurement i no, malauradament, perseguit per un govern francès 
feixista.”  
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=5482.0
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Intervé el Sr. Plana. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=5742.0 
 

Transcripció: “Jo no dic que vostès hagin usurpat i  cert que el procediment d'urgència 
existeix, però per les coses urgents. Si tan urgent era aquesta moció per a vostès el 
moment oportú per presentar-la era a la Junta de Portaveus. S’hauria d’haver 
respectat la votació que es va fer a la Junta de Portaveus de no acceptar la urgència. I 
per part del Sr. Alcalde m’estranya que no hagi respectat aquesta condició.” 
 

Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=5786.0 
 

Transcripció: “Independentment de que jo pugui haver defensat que el que es decideix 
a la Junta de Portaveus és el que m'hauria agradat que passés, aquest mecanisme 
d'urgència existeix. Per tant, fins i tot, un minut abans del plenari, algú pot presentar 
una moció per urgència, l'únic que s'ha de votar després és la urgència. Esperem que 
en el futur sigui una eina que haguem de fer servir el mínim possible perquè per a tots 
ens és molt més fàcil i ens fa molt millor la preparació dels punts entrar-ho a la Junta 
de Portaveus. Però el mecanisme existeix en el Reglament Orgànic i Municipal i he 
acabat defensant el que diu el ROM.” 
 
 

Votació: 
 
Sotmesa la proposta a votació s’aprova amb 20 vots a favor (8 JUNTS, 3 ERC, 4 CUP, 
4 PSC i 1 ACTIVEM) i 1 vot en contra (1 VOX). 
 

 
10.1.- PREGUNTES PER ESCRIT GRUP MUNICIPAL PSC. 

 
Núm. de referència : X2025003339     
Núm. expedient: SG022025000001 

 
Segons les dades publicades pel Ministeri de l'Interior, durant els tres primers 
trimestres del 2024, la criminalitat a Olot ha augmentat un 4,2%. Aquest increment 
afecta de manera preocupant la percepció de seguretat entre la ciutadania i planteja la 
necessitat d’actuar amb rapidesa i eficàcia per revertir aquesta tendència. Entendre en 
detall l’abast i la tipologia dels delictes comesos és fonamental per dissenyar accions 
específiques i efectives. 
 
1. Ens detallin les dades específiques sobre tots els delictes comesos a la ciutat durant 
aquest període, desglossats per tipologies, com ara robatoris de vehicles, habitatges, 
establiments comercials, fàbriques, furts, delictes sexuals i delictes relacionats amb el 
tràfic de drogues? 
 
 2. Es convoqui una Junta Local de Seguretat per analitzar aquesta situació i coordinar 
les accions necessàries amb els cossos de seguretat implicats?  
 
3. Ens indiquin quines mesures està implementant o té previst implementar 
l’Ajuntament per reforçar la seguretat a la ciutat i revertir aquesta situació? Agrairem 
rebre resposta detallada per entendre les actuacions en curs i les propostes de millora 
en aquesta matèria tan sensible. 
 
 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=5742.0
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Intervencions: 
La Sra. Alegre llegeix les preguntes del grup municipal PSC. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=5859.0 
 

Respon el Sr. Arbós. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=5932.0 

 
Transcripció: “La  seguretat és una prioritat d'aquest equip de govern, per això 
compartim la seva preocupació, com també ens ho han manifestat molts olotins i 
olotines respecta a aquesta temàtica. En quan el punt 1 que demana aquestes 
especificitat d'algunes dades; aquestes es recullen a la memòria anual que fa la Policia 
Municipal conjuntament amb els Mossos d’Esquadra. Habitualment la presenten a la 
Junta Local de Seguretat que es realitzarà en breu. Per tant, li demanaria que abans 
d’entrar en un joc de dades esperem que siguin els cossos de seguretat que expliquin 
la situació i les dades des del seu punt de vista. Llavors a partir d'aquí les podem 
debatre o considerar. Pel que fa la segona pregunta, es té previst convocar la Junta 
Local de Seguretat  aquest primer trimestre. Pel que fa a les mesures, se n'han pres 
moltíssimes els darrers anys. La més important és que s’ha incrementat en nombre 
d’agents la plantilla de la Policia Municipal.  Durant 30 anys la Policia Municipal d'Olot 
va comptar amb 46- 47 agents. A partir de l'any 2020, aquest equip de govern va 
prioritzar i destinar tots els recursos necessaris perquè la reposició anessin totes 
destinades a la Policia. Els darrers 5 anys s’ha augmentat en 8 agents més. Així 
doncs, s’ha prioritzat perquè es la principal prioritat de la ciutat, però en segon lloc per 
un tema d’organització. Creant per exemple una unitat operativa el mes de setembre 
que ha donat uns molt bons resultats sobretot durant les festes del Tura que són uns 
dies de molta activitat i moltíssim agent el carrer. Una altra de les actuacions que s'han 
fet són en millores tecnològiques. Aquest any es preveu incrementar en un 43% la 
instal·lació de càmeres de videovigilància a la ciutat per tal de garantir la seguretat 
ciutadana i controlar l'espai públic. D’aquesta manera també poder reaccionar més 
ràpid i resoldre situacions. Aquest 2024, ho veurem quan tinguem les dades 
definitives, també s’han augmentat les actuacions preventives de la Policia Municipal. 
En aquest cas, la unitat operativa n’és també un element clau perquè té presencia en 
les zones més conflictives de la ciutat per fer una prevenció de les situacions de 
delinqüència que es puguin produir. La Policia Municipal té moltes competències en el 
control del trànsit, la mobilitat, les ordenances municipals... La competència de la 
seguretat ciutadana penja directament del Departament Interior i dels Mossos 
d'Esquadra. La Policia Local únicament es dedica a fer col·laboracions, però veient la 
situació de la ciutat, la preocupació i realitat del país, aquest equip de govern ha 
apostat perquè la Policia Municipal prioritzi aquest element de seguretat ciutadana. Per 
altra banda, els demano el suport de tots els grups municipals per treballar perquè 
s’incrementi la plantilla dels Mossos d’Esquadra a la Garrotxa i la seva presencia a 
Olot, ja que són els que tenen la titularitat de la seguretat ciutadana. Tenim clar que 
l’Ajuntament i la Policia Local d’Olot hem der ser-hi però els Mossos d’Esquadra també 
i els agents que tenen a la ciutat són insuficients. Hem de lluitar per tenir mes agents a 
la ciutat perquè és essencial. 
Per últim faig un prec perquè ens cal una legislació que protegeixi la feina que fan els 
agents. No pot ser que tinguem multirreïncidents a la ciutat que els detenim fins a nou 
vegades en un any i tornin a sortir a robar després de ser detinguts. La Policia 
Municipal els deté les vegades que facin falta i l’endemà torner a ser al carrer. Per sort 
tenim una Policia Municipal molt professional que segueix fent la feina i segueix 
actuant perquè la ciutat sigui el màxim segura possible, però no pot ser que tinguem 
unes lleis que no emparen la protecció mínima dels ciutadans. Hem de lluitar tots per 
tenir una legislació pel que fa la multirreïncidència i les ocupacions il·legals, sobretot 
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les incíviques que deixen problemes greus de convivència veïnal. Tenim una legislació 
que fa 30 anys era suficient per aquests temes però ara no ho és i hem de defensar-ho 
perquè la legislació acompanyi la Policia.  Calen lleis més dures que permetin a la 
Policia Local i Mossos d’Esquadra poder garantir la seguretat dels nostres carrers. 
Aprofito per donar el meu agraïment a la Policia Municipal d’Olot per tota la feina que 
fan davant aquest repte de la seguretat.” 
 
 
Tot seguit, intervé el Sr. Alcalde per informar que des del grup d’ACTIVEM OLOT han 
entrat una pregunta, però no s’ha considerat d’urgència. Seguidament dona l’opció al 
Sr. Rubio de formular-la en l’apartat de precs i preguntes. 
 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=6461.0 

 
 

11.- PRECS I PREGUNTES 
 
SEGURETAT CIUTADANA, OCUPACIONS IL·LEGALS I CARESTIA 
Intervé el Sr. Plana. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=6488.0 

 
Transcripció: “La ciutadania d'Olot està preocupada per la seguretat a la ciutat però 
també per l’ocupació i la carestia de la vida. En quan a seguretat i ocupació 
l’encarregada són les policies però com ha dit el Sr. Arbós les lleis tampoc hi ajuden. 
En quan a la carestia de la vida, l’Ajuntament sí pot incidir-hi d’una manera petita, ja 
sigui rebaixant o no augmentant les taxes, llicències, permisos d’obres, sancions, etc. I 
aquest és el nostre prec des de VOX.” 
 
Tot seguit el Sr. Plana dona resposta a les intervencions del despatx oficial del Sr. 
Rubió i Sr. Gasulla, en motiu del 50è aniversari de la mort de Francisco Franco. 
 
Transcripció: “El Sr. Rubio ha tractat la gent de Vox de criminals perquè alguns dels 
seus components tenim unes idees diferents a les seves. Per règims criminals podem 
tenir el del Sr. Lenin, del qual en són alumnes avantatjats. Al mateix temps, ens 
alegrem de la victòria del Sr. Trump perquè esperem que això sigui un punt i final dels 
acords de canvi climàtic i de l'agenda 2030. Esperem que sigui un punt d’inflexió i 
canviïn moltes coses. Estic d’acord amb el Sr. Gasulla que la transició va ser 
imperfecte. Actualment els poders oligàrquics estan en mans de polítics oportunistes. 
Tota aquesta mala transició ens ha donat una Constitució dolenta, molt imperfecte; 
però és la que tenim i aquesta s’ha de respectar i acatar.”  
 
SEGURETAT CIUTADANA 
Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=7205.0 
 
 

Transcripció: “És un tema que ens preocupa i ens ha d'ocupar a tots els grups per tal 
de focalitzar on és el problema. Fa mesos que hi estem treballant tots els grups i estic 
segur que els propers mesos hi trobarem alguna solució. El problema de la seguretat 
ciutadana i l’ocupació no és dels últims anys, sí és cert que s’ha agreujat els darrers 
anys. Però la manca d’efectius dels Mossos d’Esquadra fa molts anys que la 
reclamem. Per tant, en prenem nota i crec que n’haurem de parlar obertament tots els 
partits. 
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Respon el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=8261.0 

 
Transcripció: “Les preguntes que ha formulat el portaveu de VOX eren reflexions.Com 
ja ha dit, en el tema de les ocupacions il·legals poca cosa podem fer com ajuntament. 
Tot hi això, hi treballem i ens porta molta feina .És un tema que fins que no tinguem la 
col·laboració amb normatives que ens acompanyin és molt difícil de resoldre. Referent 
a l'encariment de la vida, ha fet referència que no hem de pujar impostos. 
Evidentment, és un debat que tornarem a tenir quan es tornin a aprovar les 
ordenances fiscals. En quan a la resposta de les intervencions del despatx oficial del 
Sr. Rubio i Sr. Gasulla,  em sembla que són reflexions que no he d'entrar a valorar-les. 
 
 
PREGUNTA PER ESCRIT PISCINA MUNICIPAL 
Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=6792.0 
 

Transcripció: “Em sap és greu perquè es tracte d’un tema com és la piscina municipal 
que porten molt de temps treballant, però ens ha respost que no tenen temps per 
preparar-ho i que no és urgent. Ho traslladarem en el proper Ple. L’únic que 
proposàvem era tenir un debat sincer amb la resta de grups sobre els pros i contres 
d’aquest projecte, de la seva viabilitat econòmica i dels serveis que podria prestar. Es 
tractava d’una pregunta dirigida a l’equip de govern amb la possibilitat de poder 
intervenir tots els grups.” 
 
Respon el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=8340.0 

 
Transcripció: “Li he ofert de llegir la pregunta en aquest punt, en tot cas passem la 

pregunta al Ple de febrer.” 
 
 
AGRAÏMENT MOCIÓ LA BRESSOLA 
Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=6862.0 
 

Transcripció: “M'agradaria donar les gràcies als responsables de La Bressola i a 
Omnium Cultural per la seva predisposició i l’ajuda amb la moció presentada.” 
 
 
AGRAÏMENT AL SR. ARBÓS 
Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=6891.0 
 

Transcripció: “Agrair al Sr. Arbós el gest per donar resposta a les demandes en una 
petició d’informació que havíem fet mesos anteriors des del grup ACTIVEM OLOT.” 
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NETEJA SOLAR C. FONTANELLA 
Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=6925.0 
 

Transcripció: “Ens agradaria saber si es pot requerir la neteja al propietari del solar del 
c. Fontanella.” 
 
Respon el Sr. Güell. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=8363.0 

Transcripció : “És un solar que tenim perfectament identificat perquè rebem moltes 
queixes i es dona la particularitat que la propietat és de dues persones en situació 
d’extrema vulnerabilitat. Per tant, es tracte d’un cas que hem de tenir un cert tacte per 
resoldre la situació.” 
 
 
NETEJA SOLAR AV. GIRONA 
Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=6956.0 

 
Transcripció: “Una veïna a través de la ciutat dels detalls va demanar si es podia 
netejar el solar de l’av. Girona i encara no s’ha fet.” 
 
Respon el Sr. Sellabona. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=8630.0 
 

Transcripció: “És un solar que netegem de manera recurrent i on tenim una 
problemàtica identificada per una veïna amb problemes de salut mental i ens crea 
aquesta distorsió alhora de resoldre-ho. Ens agradaria trobar-hi una solució definitiva 
però mentre no sigui possible anirem netejant aquest solar.” 
 
 
PROMOCIÓ HABITATGES CTRA. LA CANYA 
Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=6984.0 

 
Transcripció: “S’ha iniciat una promoció d’habitatges a la ctra. de la Canya. El 
constructor han dit als veïns que no hi hauria aparcament subterrani. Ens agradaria 
aclarir si per llei estant obligats a tenir aparcament subterranis perquè sinó estaran 
obligant a aparcar a la via pública i això comportarà problemes d’aparcament en 
aquesta zona.” 
 
Respon el Sr. Güell. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=8415.0 

 
Transcripció: “Per normativa municipal és obligatori disposar en funció dels metres 
quadrats de cada habitatge d’un nombre determinat de places d’aparcament per 
habitatge. Però en aquest cas, es tracta d’una promoció d'habitatge que disposa de les 
seves places d'aparcament, però no en planta subterrània sinó en superfície, dintre la 
mateixa propietat.”  
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DESALLOTJAMENT BARRACA ST. FRANCESC 
Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=7035.0 
 

Transcripció: “A la pujada Sant Francesc es va construir una barraca on hi viu una 
persona conflictiva. Els veïns demanen si es pot desallotjar donat el seu comportament 
i que no compleix la normativa d’habitatge.” 
 
Respon la Sra. Muñoz. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=9085.0 

 
Transcripció:” Li agreixo que ho hagi dit perquè no en teníem coneixement. Demà 
mateix farem la comprovació i li direm alguna cosa.” 
 
 
 NETEJA BRANQUES RIU 
Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=7074.0 

 
Transcripció: “Durant una setmana de vents van caure moltes branques al riu. Es té 
previst fer la neteja d’aquestes branques.” 
 
Respon el Sr. Crivillés. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=9187.0 
 

Transcripció: “Periòdicament anem passant per tota la llera de la nostra ciutat per 
comprovar-ne el seu estat. Ens faci arribar si sap d’algun punt concret” 
 
 
RETIRAR LLUMS NADAL PLAÇA ESTRELLA 
Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=7095.0 

 
Transcripció: “A la Plaça Estrella queden unes restes de llums de Nadal que a dia 
d’avui encara s’encenen.” 
 
Respon el Sr. Sellabona. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=8718.0 
 

Transcripció: “Precisament avui hi he vist els electricistes de la Brigada que hi 
treballaven. Demà  li confirmaré.”  
 
 
AVARIES IL·LUMINACIÓ VIA PUBLICA 
Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=7110.0 
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Transcripció: “Durant el darrer mes hi ha hagut moltes avaries en l’enllumenat d’alguns 
carrers. En aquests casos s’està uns dies sense llum. Ens agradaria saber perquè no 
es reparen amb antelació.” 
 
Respon el Sr. Sellabona. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=8734.0 

 
Transcripció: “Intentem resoldre les avaries tan ràpid com podem. Si la solució és tan 
senzilla  com canviar un fusible ho fem, però a vegades són avaries importants o que 
són difícils de localitzar perquè les instal·lacions estan soterrades. Des de fa uns anys, 
disposem d’un servei de retens i en aquell mateix moment, segur que es van activar 
durant la nit, però no devien poder-ho reparar en aquell moment, al tractar-se d’una 

avaria important.” 
 
ntervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=8800.0 

 
Transcripció: “En aquest sentit, voldria recordar que tenim retens amb tècnics de la 
casa per temes d'enllumenat. També, el d'un arquitecte municipal per quan es 
produeixen esfondraments. I per últim, els serveis informàtics que són 
imprescindibles.” 

 
 
CONTRACTE INSTAL·LACIÓ CÀMERES DEL BARRI VELL 
Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=7142.0 

 
Transcripció: “Fa uns mesos el plenari va aprovar el contracte de manteniment dels 
semàfors i s’hi va enquibir les  càmeres de de videovigilància. Ens agradaria saber, 
perquè encara no s'han instal·lat aquestes càmeres al barri Vell?” 
 
Respon el Sr. Arbós. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=9476.0 

 
Transcripció: “La concessió preveu que es pugui posar en funcionament aquest nou 
sistema d’accés rodat al nucli antic, a partir del primer mig any.” 
 
 
 
SUPERFÍCIE COMERCIAL A LA PLAÇA MERCAT 
Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=7163.0 

 
Transcripció: “En una Junta de Portaveus se’ns va informar que hi havia una gran 
superfície interessada en l’adquisició de la concessió del supermercat de la Plaça 
Mercat, se’ns va demanar que fóssim discrets mentre duraven les converses. La 
nostra sorpresa és que hem sabut per la premsa que ja s’havia arribat a un acord.  
Aquesta no és la dinàmica que ens agradaria seguir amb l’equip de govern, ja que la 
falta d'informació dificulta la relació entre govern i oposició.” 
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Respon el Sr. Vayreda. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=9516.0 

 
Transcripció: “No els hem informat perquè els operadors continuen en conversa i  no hi 
ha cap decisió definitiva. Es tracte d’un procés delicat on hi intervenen moltes parts. 
Em vaig comprometre a informar-los quan tingués informació definitiva i s’hagi entrat la 
documentació. Coincideixo amb vostè que tant de bo, no hi hagués aquestes 
filtracions. Li vull recordar que en aquest mandat fins i tot s'han arribat a filtrar 
converses de la Junta de Portaveus als mitjans de comunicació. Per tant, no ens miri a 
nosaltres sinó altres grups, perquè no tenim aquest mal hàbit d’informar d’aquesta 
manera.” 
 
 
APROVACIÓ PRESSUPOSTOS DE LA GENERALITAT DE CATALUNYA. 
Intervé la Sra. Alegre. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=7337.0 

 
Transcripció: “La variant i la regeneració del nucli antic representen dues peces claus 
per al futur de la ciutat. Tots hi estem d'acord. La primera és fonamental per 
descongestionar el trànsit del centre d'Olot, especialment a l’av. Sant Jordi. Mentre 
que la segona és imprescindible per revitalitzar el nostre casc històric. No obstant això, 
aquestes iniciatives es troben en una incertesa preocupant a causa de la manca de 
suport als pressupostos de la Generalitat, per part dels grups que governen la ciutat, 
Esquerra Republicana i Junts per Catalunya. Reclamar inversions a través de mocions 
i de rodes de premsa, mentre es bloquegen els mitjans per fer-les possibles és un 
exercici d'incoherència que perjudica directament els ciutadans d'Olot. Per això fem un 
prec,  per tal que l'equip de govern de la ciutat pressioni els seus respectius grups 
parlamentaris perquè s'aprovin els pressupostos de la Generalitat.” 
 
Respon el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=9873.0 

 
Transcripció: “L'obligació de negociar per aprovar els pressupostos és de l'equip que 
govern de l’Estat o la Generalitat. El que no pot fer és demanar que t'aprovin els 
pressupostos i després incomplir les promeses que has fet reiteradament o fer 
trampes. Llavors és quan es troba que els altres grup no li aproven els pressupostos 
perquè no han complert res. Hi ha molts instruments interns per reclassificar partides. 
No em serveix que per culpa de no aprovar pressupostos no es podrà fer ni la variant 
ni el transport públic a Olot.” 
 
 
ARRANJAMENT SENYALS TRÀNSIT I TAPES FAROLES DE LA CIUTAT 
Intervé el Sr. Guix. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=7401.0 

 
Transcripció: “Després de les vacances de Nadal hi ha hagut moltes senyals de trànsit 
a terra. Demanaríem si es poden reposar en breu. També hi ha algunes faroles que 
tenen les tapes obertes o mal tancades que posen en perill nens que puguin jugar en 
aquesta zona.” 
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Respon el Sr. Sellabona. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=8883.0 
 

Transcripció: “Anem fent la supervisió, però li demano que si n'identifica alguna ens ho 
faci arribar.” 
 
 
TANCA AV. REIS CATÒLICS 
Intervé el Sr. Guix. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=7455.0 

 
Transcripció: “A l’av. dels Reis Catòlics hi ha una tanca  perquè s’han realitzat algunes 
actuacions a la façana. No entenem perquè un cop acabades les actuacions es tarda 
tant en retirar la tanca en un carrer tan cèntric.” 
 
Respon el Sr. Sellabona. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=8913.0 

 
Transcripció: “Es tracte d’un edifici on va haver-hi un despreniment fa uns mesos. Es  
va requerir a la propietat que hi fes una actuació. És veritat que l’actuació de la 
propietat ha estat més lenta del que hauríem desitjat,  però hi hem estat a sobre amb 
insistència. Per la proximitat amb un centre educatiu vam decidir no tornar a obrir 
aquella zona fins tenir la certesa que estava reparat.” 
 
 
TESTOS C. MULLERAS 
Intervé el Sr. Guix. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=7481.0 
 

 
Transcripció: “Al c. Mulleras hi havia uns testos que es van retirar per realitzar unes 
obres a la zona. Aquests testos estan abandonats en un solar davant de l’hospital. 
Demanem que es puguin ubicar en una nova zona.” 
 
Respon el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=8962.0 

 
Transcripció:” Pensarà alguna bona idea per reubicar els testos gegants que hi havia 
al carrer Mulleres?”  
 
 
 
PROJECTE URBANITZACIÓ C. POU DEL GLAÇ 
Intervé el Sr. Guix. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=7540.0 
 

Transcripció: “El plenari va aprovar el projecte d’ordenació del c. Pou del Glaç. S’ha 
presentat el projecte d’urbanització definitiu?” 
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Respon el Sr. Güell. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=8454.0 
 

Transcripció: “En el seu moment, el promotor va presentar el projecte de reparcel·lació 
i el projecte d’urbanització. Una vegada aprovat ja no és necessària la llicència d’obra 
perquè aquesta queda implícita  en l'aprovació del projecte d'urbanització. Per això, en 
cap moment hauran pogut visualitzar un decret o un acord de Junta de Govern Local 
atorgant una llicència d'obres. Per tant, la pròpia aprovació del projecte d’urbanització 
presentada per la promotora els dona la llibertat d’actuar i procedir a fer l'urbanització 
de tot el sector.  Però per l'urbanització, no per construir un edifici. Perquè no es pot 
donar una llicència d'obres per construir habitatge fins que no existeixen les condicions 
de parcel·la urbanitzada, amb en tots els serveis de subministrament d'aigua potable, 
enllumenat, gas, telecomunicacions, sanejament, etc. Així, doncs el projecte 
d’urbanització és el pas previ perquè després sol·licitin la llicència d’obres per poder 
edificar.” 
 
Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=8559.0 

 
Transcripció: “En aquest moment no podem saber com es resoldran aquestes 
parcel·les. Quan arribi el seu moment, sí que passarà per Junta de Govern el projecte 
de construcció dels habitatges que s'hi vulguin fer.” 
 
 
NETEJA ZONA FONT DE LES TRIES 
Intervé el Sr. Guix. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=7574.0 
 

Transcripció: “La font de les Tries a part del problema que no raja aigua, s’hauria de 
desbrossar i netejar la zona perquè està molt deixada.” 
 
Respon el Sr. Crivillés. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=9226.0 

 
Transcripció: “Al respecte de les Tries des de Sigma han estat en contacte amb el Parc 
Natural de la Garrotxa. S’ha coordinat amb la brigada per fer una neteja de les 
conduccions subterrànies que es van localitzar.” 
  
Intervé el Sr. Sellabona. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=9282.0 

 
Transcripció: “Tant des del Parc, com també hidrogeògrafs consultats i que han estat 
treballant en aquest emplaçament, creuen que la causa d’aquet assecament són 
aquests anys de sequera.  Les últimes setmanes s’han fet reunions per establir noves 
actuacions. Com ha dit el Sr. Crivillés una consisteix en entendre quin és el 
funcionament de la font. Per això, s’ha fet l’encàrrec per poder desenterrar part de la 
font perquè també es creu que hi ha un dipòsit entre el punt de captació i la font. Per 
altra banda, s’estan definint unes feines de sondeig que es voldran encarregar per 
veure fins quin punt ha baixat l’aigua i si es pot trobar un nou punt de captació per 
reconduir l’aigua i recuperar de nou la font. Prenem nota també de netejar l’entorn.” 
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POLLANCRES PUJADA DE LA SOLFA 
Intervé el Sr. Guix. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=7616.0 
 
 

Transcripció: “A la pujada de la solfa hi ha pollancres que són arbres amb una vida 
molt curta i es tracte d’una zona molt transitada per cotxes i vianants. Seria convenient 
substituir-los per alguna altra tipus d’espècie.” 
 
Respon el Sr. Sellabona. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=8971.0 

 
Transcripció: “És un tema que estem treballant amb el tècnic d'espais verds. És veritat 
que hi ha aquests exemplars que comencen a tenir anys, evidentment, si poguessin 

triar, també des de la visió del tècnic, triaríem uns exemplars diferents. “ 
 
 
INFORMES PLA PARCIAL DEL MORROT 
Intervé la Sra. Pagès. 
Enllaç videoactes: 
 
Transcripció: “Dels 6 informes que estaven esperant del Pla Parcial del Morrot, podem 
saber quins ja han arribat i saber si podrem tenir-hi accés?” 
 
Respon el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=9627.0 

 
Transcripció: “Estem en el tram final, només ens falta un informe i no creiem que tardi 
en arribar. Abans d’explicar el Pla Parcial del Morrot ho explicarem als grups i espero 
que els agradi la proposta. En quant aquest tema, el compromís que vam assumir 
davant dels veïns del Morrot i Sant Francesc és que no prendríem cap decisió sense 
prèviament haver passat per les seves assemblees i s’ acceptés la solució proposada.” 
 
 
PLA DE GOVERN 
Intervé el Sr. Gasulla. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=7683.0 
 

Transcripció: “On és el seu pla de govern? D'aquí poc farà dos anys de les eleccions 
municipals i encara no hem vist ni un sol document.  Fa un any ens van convocar a 
una reunió, sense cap suport visual ni documental, en la qual ens van llegir de pressa i 
corrents un munt d'intencions i de propòsits que a dia d'avui encara esperem poder 
consultar per escrit. Ens van assegurar que en qüestió de setmanes estaria tot 
disponible a la pàgina web de l'Ajuntament. Han passat 35 setmanes i encara l'estem 
esperant. En una entrevista al diari El Punt Avui, vostè responia que ja tenien el Pla i 
que l’havien explicat als grups de l'oposició. Que estaven treballant en una aplicació 
informàtica que permetria consultar qualsevol ciutadà de les accions i el seu 
percentatge d’execució. Si està fet, per què no el deixen veure ningú? La població té el 
dret a saber quines son les prioritats i els compromisos dels seu govern. I nosaltres, 
com a representants electes tenim el deure de fiscalitzar que es compleixin. El Pla de 
Govern no pot ser una promesa eterna, ni un document opac que només vostès 
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coneixen. Per això els hi volem demanar que el facin públic de manera immediata i 
que el posin a disposició de tota la ciutadania i que deixin d'excusar-se amb 
aplicacions informàtiques futures. La transparència no hauria de ser opcional, hauria 
de ser una obligació. Per tant, quina és la data concreta per publicar aquest 
document?”  
 
Respon el Sr. Alcalde.  
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=9750.0 

 
Transcripció: “El Pla de Govern està fet des del Nadal posterior al procés de canvi de 
mandat. Vam tenir el suport per part d’una empesa per acompanyar-nos en el procés 
de decidir de quina manera havíem de planificar i ordenar les accions. Però no tenien 
l’encàrrec de que haurà penjat aquesta informació amb un programari més complexa 
del que ens pensàvem. És veritat que aconseguir que tota l’administració bolqui 
aquesta informació i que anoti cada vegada que hi ha un moviment amb una acció, es 
complex. També ens agradaria que ja estigués fet. Vull recordar però que el Pla de 
Govern és un acompanyament a la transparència del que volem fer, però no és una 
obligació legal. És una eina que una vegada aconseguim fer-la funcionar per primera 
vegada arribarà per quedar-se.” 
 
Intervé el Sr. Dorca. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=10286.0 

 
Transcripció: “No cal que ens facin una aplicació molt complexa, ens poden passar un 
PDF i nosaltres amb això, ja podem fer la feina d'oposició.” 
 
Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=10298.0 

 
Transcripció: “Repetint que no és una obligació legal fer-ho. És el nostre Pla Intern de 
Govern. El que volem no és compartir-lo amb vostès, sinó compartir-ho amb la 
ciutadania, perquè sigui un instrument de consulta i de seguiment del que fem.” 
 
 
DRET D’ACCÉS A LA INFORMACIÓ PÚBLICA 
Intervé la Sra. Cañada. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=7796.0 
 

Transcripció: “El dret d’accés de la ciutadania a la informació pública, està reconegut 
tant per la Llei Estatal 19/2013, de transparència, accés a la informació pública i bon 
govern,. la Llei Catalana 19/2014, de transparència, accés a la informació pública i bon 
govern, i també desenvolupat el decret 8/2021, sobre la transparència i el dret d’accés 
a la informació pública. La Llei Catalana diu el seu a l'article 27.5 que una vegada 
presentada la sol·licitud d'informació, s'ha de notificar a la persona sol·licitant la 
recepció de la sol·licitud. Indicant el dia de recepció, l’òrgan responsable de resoldre, 
la data màxima per a resoldre, i la persona responsable de la tramitació. Els demanem 
si podrien revisar la resposta automàtica que generi un cop registrar la sol·licitud 
d'informació, ja que si bé confirma el dia de recepció, no indica la data màxima per 
resoldre ni tampoc la persona responsable de tramitació. D'altra banda, segons l'article 
36, si una sol·licitud és estimada totalment o parcialment, l’òrgan competent ha de 
subministrar la informació a l'interessat en el format en què l'hagi demanada en el 
termini de 30 dies. També  especifica que si l'administració no resol i notifica dins del 
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termini establert la sol·licitud s’entén estimada, llevat que una norma amb rang de llei 
estableixi expressament un efecte desestimatori. Actualment ens queda pendent rebre 
la resposta d'un total de 12 sol·licituds d'informació que han estat sol·licitades en les 
dades següents i per les que ja han passat el termini dels 30 dies: el 5 de novembre 
del 2023, el 9 de gener de 2024, el 8 de febrer 2024, el 1 de març de 2024, el 4 d’abril 
de 2024, el 2 de maig de 2024, el 6 de maig i el 8 de maig de 2024, el 20 de maig, 22 
de el novembre 2024, dues informacions del 5 de desembre 2024 i el 19 de desembre 
2024.”  
 
Respon el Sr. Alcalde.  
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=9693.0 

 
Transcripció: “Té raó, ens agradaria ser molt més efectius en aquest tema. Quan 
vostès envien la demanda es tramet al departament corresponent i  a vegades l'àrea 
corresponent ho dilata. Reconec que hauríem de vetllar més per aquestes peticions 
d’informació, però al marge de dir-ho en el Ple m’ho podrien recordar amb una trucada. 
Hi tenim marge de millora, però a vegades és per falta de mitjans humans.” 
 
 
COST OBRES C. SANT PERE MÀRTIR 
Intervé la Sra. Cañada. 
Enllaç videoactes: 
 
Transcripció: “A finals del 2024 es van acabar les obres al carrer Sant Pere Màrtir per 
la part que dona a la residència Santa Maria del Tura. Aquí no s'hi ha afegit cap planta, 
ni paperera, ni tampoc no s'han seguit les alienacions de les voreres i la calçada. 
D'aquesta manera, el pas pels vehicles segueix tenint el mateix protagonisme. Ens 
agradaria saber quin ha estat el cost d'aquestes obres?” 
 
Respon el Sr. Sellabona. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=9002.0 
 

 
Transcripció: “És un dels punts que estava dins el Pla de paviments d'aquest últim any, 
però ara no recordo el cost exacte de l’actuació, li buscaré.  Ha estat supervisat pels 
tècnics municipals que també han pogut certificar l'execució del projecte. Els veïns i 
comerços de la zona estan molt contents d'aquesta actuació i la valoren molt 
positivament.” 
 
 
MILLORAR IL·LUMINACIÓ PARC MIQUEL MARTÍ I POL 
Intervé la Sra. Cañada. 
Enllaç videoactes: 
 
Transcripció: “El Parc Miquel Martí i Pol és un espai de joc i socialització. A mesura 
que es fa fosc el parc es buida i deixa de ser un espai de relació. Precisament, des de 
l'urbanisme feminista, un dels punts clau per garantir la percepció de seguretat i la 
llibertat de moviment per a totes les persones en tots els espais públics, és la 
il·luminació continua i homogènia d'aquests. Així doncs, creiem que es podria millorar 
la il·luminació de parc de Miquel Marti i Pol, especialment la de les parts arbrades que 
queden fora de la pista i poc il·luminades. Així com la de la passarel·la que queda més 
a prop el riu Fluvià, i d'aquesta manera evitar aquests contrastos que hi ha ara mateix.” 
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Respon el Sr. Alcalde.  
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=9062.0 

 
Transcripció: “Pot prendre nota per la millora de l’enllumenat del parc Miquel Martí i 
Pol. 
 
 
VALORACIÓ LLOCS DE TREBALL 
Intervé el Sr. Dorca. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=10028.0 

 
Transcripció: “El ple del mes de setembre es va aprovar la valoració de llocs de treball. 
Es va dir que la data d'aprovació serviria per fixar la retroactivitat per quan s'aprovés 
definitivament aquesta valoració. Volíem demanar-los si després del període de 
d’al·legacions segueix vigent aquest acord.” 
 
Respon el Sr. Alcalde.  
Enllaç videoactes: 
 
Transcripció:  “En quant a l’aprovació de la relació i valoració dels seus llocs de treball, 
volem que la part formal de l’expedient estigui impecable. Aquesta setmana ens hem 
reunit amb els representants dels treballadors i la portarem el mes de febrer. Hauríem 
de endarrerir el proper Ple, al dia 27 de febrer. En el cas que no sigui possible es 
podria fer un Ple extraordinari durant la primera setmana de març. Estem tardant 
perquè s’han de respondre les més de 250 al·legacions de l’aprovació inicial i perquè 
els representants dels treballadors ens demanen un temps per fer les meses de 
negociació, per fer les assemblees informatives amb els treballadors i això no ens hi 
cap amb aquestes poques setmanes abans del ple de febrer. És un tema que haurà de 
tenir un ampli consens perquè s’aplicarà d’una manera gradual durant els propers 
anys.” 
 
Intervé el Sr. Dorca 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=10207.0 

 
Transcripció: “La pregunta sobre valoració de llocs de treball era si seguia vigent el 
pacte de la retroactivitat a partir del moment en què es va aprovar el mes de setembre 
la valoració.” 
 
Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=10219.0 

 
Transcripció: “Això és el que mereix que sigui explicat amb una sessió amb els grups i 
no provoquem més confusió amb un tema tan delicat com aquest.” 
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MODEL GESTIÓ TPO 
Intervé el Sr. Dorca. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=8062.0 

 
Transcripció: “El Ple de gener del 2024, els vam demanar participar en el disseny del 
nou model de gestió del TPO. Vam preguntar si es licitaria una empresa privada o si 
s'estava valorant la internalització del servei. La resposta fou que encara no s'havia 
concretat res i que l'equip de govern treballava amb diferents models. Se’ns va dir que 
convocarien els grups quan es tinguessin idees definides. Podríem saber si s'ha 
avançat en tot això.” 
 
Respon el Sr. Crivillés. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=9384.0 
 

Transcripció: “ Fan falta treballs previs que formen part del PEMUS, iniciat fa pocs 
mesos. Sempre hem dit que els grups tindran la possibilitat de participar-hi. Per tant, 
en els propers mesos ens trobarem novament per parlar d’aquest tema.” 
 
 
FRACCIONAMENT TAXA ESTIU RIU 
Intervé el Sr. Dorca. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=8110.0 

 
Transcripció: “El Ple del febrer, es va demanar mitjançant una moció aplicar un 
fraccionament de la taxa d'Estiu-Riu. Serà possible aplicar-ho en aquest 2025?” 
  
Respon el Sr. Arbós. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=9435.0 

 
Transcripció: “És un tema que tenim a l’agenda, però hem tingut un seguit de 
jubilacions a l’Àrea de Serveis Econòmics de les persones que s’ho miraven. Amb la 
incorporació de la nova interventora i la cap d’Ingressos podrem agafar reptes nous.” 
 
 
 
AIREJADORS AIXETES EDIFICIS MUNICIPALS 
Intervé el Sr. Dorca. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=8138.0 

 
Transcripció: “El ple de març es va demanar la instal·lació d'airejadors a les aixetes 
dels edificis municipals i si es podrien repartir entre la població per fomentar l'estalvia 
d'aigua. La resposta fou que posarien airejadors d'aigua a totes les aixetes d'edificis 
municipals i que parlarien amb Agbar i distribuirien airejadors gratuïtament. De 
moment, no hi ha airejadors a totes les aixetes dels edificis municipals,  ni s'ha fet el 
repartiment entre la població.”  
 
 
Respon el Sr. Alcalde 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=10233.0 
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Transcripció: “Sí que n'hem instal·lat. Almenys en aquesta casa va venir a canviar tots 
els airejadors. No sé si s'ha anat estenen a tot arreu, probablement no, perquè tenim 
molts equipaments, però sí que es van fer actuacions en aquest sentit.” 
 
 
FASE PROJECTE C. ESGLEIERS 
Intervé el Sr. Dorca. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=8167.0 

 
Transcripció: “El Ple d'abril, vam fer una pregunta sobre l'actuació provisional que es 
va fer darrera del carrer Esgleiers. Concretament sobre passar d'una una situació 
provisional a una de definitiva. Ens van respondre que s'havia demanat una proposta 
arquitectònica que abastava més del previst i que s'hauria de fer el treball per fases. 
Volien demanar en quina fase està aquest procés?” 
 
Respon el Sr. Güell. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=8572.0 

 
Transcripció: “Tenim un projecte d'urbanització no només del passatge Esgleiers, sinó 
de tot el sector que agafa la plaça de Sant Francesc, les escales d’accés al propi 
carrer Esgleiers, el carrer Estires i també c.Sant Francesc d’Assís. D’entrada farem la 
part del passatge del c. Esgleiers, però estem esperant tenir disponibilitat 
pressupostària per poder executar l’obra.” 
 
 
DISPENSADORS I PRODUCTES MENSTRUALS EN EQUIPAMENTS MUNICIPALS 
Intervé el Sr. Dorca. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=8189.0 

 
Transcripció: “El Ple de maig, van fer una pregunta, un prec, per garantir la disponibilitat 
de productes menstruals als equipaments municipals, a mes d’instar a la Generalitat a 
col·locar dispensadors accessibles. No tenim coneixement sobre si s'han iniciat 
mesures concretes al respecte.”  
 
Respon la Sra. Gamouchi. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=10315.0 

 
Transcripció: “Ho vam demanar als Serveis Territorials de la Generalitat i ens van 
explicar que estava en una partida pressupostada per la Generalitat. Però al no tirar-se 
endavant els pressupostos, no hi havia la seguretat que es pogués fer. Igualment, 
nosaltres ho vam estar mirant, però les empres consultades no ens han acabat de 
convèncer pel tipus de material que utilitzen  i no hem trobat l’encaix de fer-ho d’una 
forma més sostenible. Seguim buscant trobar una fórmula per fer-ho a la ciutat d’Olot.” 
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DESPLEGAMENT MOCIÓ REANIMACIÓ CARDIOPULMONAR  US DEFIBRILADORS 
Intervé el Sr. Dorca. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=8211.0 

 
Transcripció: “El Ple de juny, fou aprovada una moció on es va acordar a garantir la 
formació en reanimació cardiopulmonar els instituts de la ciutat, promoure la 
col·laboració amb entitats especialitzades, instar la Generalitat, a incorporar-ho al 
currículum escolar i sensibilitzar la societat en ressuscitació cardiopulmonar. Volíem 
saber si s'ha avançat en algun aspecte en el desplegament d'aquesta moció.” 
 
Respon la Sra. Muñoz. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=9110.0 

 
Transcripció: “Em vaig posar en contacte amb el Dipsalut i el Consell Català de 
Ressucitació que ofereixen aquesta formació per posar-ho dintre la guia de recursos 
educatius.” 
 
Intervé el Sr. Quintana. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a818087948187d6019493311e1f0001?startAt=9148.0 
 

Transcripció: “Vam fer la demanda d’aquesta formació a la Diputació perquè ells 
ofereixin aquesta formació a les escoles. Farem la consulta per si ja s’ha ofert per 
aquest curs.” 
 
 
 
 
 
 
 
 
i no havent-hi més assumptes a tractar ni cap regidor que faci ús de la paraula, el 
president aixeca la sessió a les nou del vespre i per constància del que s’hi ha tractat i 
dels acords presos, estenc acta que certifico amb la meva signatura 
 
 
VIST I PLAU 
L’ALCALDE 

EL SECRETARI ACCIDENTAL 
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